
 
Číslo zápisnice: FnPŠ-SR-4/2023 

 
 

 

ZÁPISNICA 
zo 40. zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu 

 
 
 
 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 1) 
 
Dátum a čas konania: 08.06.2023, od 10:00 hod. do 14:30 hod. 
 
 
Členovia SR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 
1. Ladislav Križan, predseda SR FNPŠ 
2. Gábor Asványi, podpredseda SR FNPŠ 
3. Lukáš Pitek, člen SR FNPŠ 
4. Ivan Greguška, člen SR FNPŠ 
5. Miroslav Dráb, člen SR FNPŠ 
6. Dušan Šaradín, člen SR FNPŠ 
7. Branislav Tréger, člen SR FNPŠ 
8. Michal Varmus, člen SR FNPŠ 
9. Jozef Krnáč, člen SR FNPŠ 
10. Miroslav Lažo, člen SR FNPŠ 
11. Patrik Hrbek, člen SR FNPŠ 
 
Členovia SR FNPŠ neprítomní a ospravedlnení na zasadnutí: 

- 
Členovia DR FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Peter Dedík, predseda DR FNPŠ  
 
Pracovníci kancelárie FNPŠ prítomní na zasadnutí: 
 

Silvia Ondrejčáková, koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ 
Michal Fabian, právnik kancelárie FNPŠ 
Michal Noga, projektový manažér kancelárie FNPŠ 
Radoslav Jenčuš, projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
Lucia Antolová, media officer kancelárie FNPŠ 
Jozef Tvrdoň, ekonóm kancelárie FNPŠ 

 
Prizvaní hostia na zasadnutí: 
 
 - 
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ROKOVANIE O JEDNOTLIVÝCH BODOCH PODĽA PROGRAMU ZASADNUTIA 
 
 
1. OTVORENIE A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU PROGRAMU ZASADNUTIA VRÁTANE PRÍPADNÝCH ZMIEN 
A DOPLNKOV 
 
Zasadnutie správnej rady Fondu na podporu športu (ďalej len „SR FNPŠ“) otvoril predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan, ktorý na úvod privítal členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí a skonštatoval, že SR FNPŠ je v zmysle 
článku 4 ods. 3 Rokovacieho poriadku SR FNPŠ uznášaniaschopná. Vypracovaním zápisnice zo zasadnutia SR 
FNPŠ bol poverený právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian a overením zápisnice koordinátorka procesov 
a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková.  
 
Zároveň predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan informoval prítomných členov SR FNPŠ, že dvaja členovia SR 
FNPŠ pp. Miroslav Lažo a Patrik Hrbek požiadali o pripojenie k rokovaniu SR FNPŠ online prostredníctvom 
aplikácie ZOOM v čase po 11:30 hod., vzhľadom k skutočnosti, že sa pre pracovné povinnosti nemohli zúčastniť 
na zasadnutí prezenčne. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zároveň uviedol, že člen SR FNPŠ p. Michal 
Varmus bude chvíľu meškať na zasadnutie z dôvodu dopravnej situácie na cestách.  
 
Na úvod zasadnutia predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že program k 40. zasadnutiu SR FNPŠ bol 
zaslaný všetkým členom SR FNPŠ v termíne siedmich dní pred konaním zasadnutia vrátane materiálov 
a podkladov. Následne doplnil, že do konania zasadnutia SR FNPŠ mu neboli doručené žiadne návrhy 
na doplnenie alebo úpravu programu. Vzhľadom na skutočnosť, že od 15.06.2022 je účinný zákon č. 177/2022 
Z. z., ktorým sa menil a dopĺňal zákon č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene a doplnení 
niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej len „zákon o fonde“) sa v zmysle novelizovaného znenia 
ustanovenia § 7 ods. 6 zákona o fonde z každého zasadnutia SR FNPŠ vyhotovuje okrem zápisu aj zvukový 
záznam. Zvukový záznam sa rovnako ako zápis zverejňujú na webovom sídle Fondu na podporu športu 
do desiatich dní od zasadnutia SR FNPŠ na čas do uplynutia jedného roka od skončenia funkčného obdobia 
príslušnej správnej rady. Zvukový záznam alebo jeho časť sa nezverejňuje, ak tak výslovne rozhodla SR FNPŠ.  
 
Na základe uvedeného predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan požiadal členov SR FNPŠ, aby o predmetnej 
povinnosti rozhodli v úvode zasadnutia. 
 
 
Po diskusii členovia SR FNPŠ hlasovali o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/4/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti 
zo zasadnutia správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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Návrh programu zasadnutia SR FNPŠ:  
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu 

na podporu športu 
4. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
5. Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie zásad poskytovania mimoriadnej podpory v súlade 

s pripomienkami Protimonopolného úradu SR 
6. Prehľad o poskytnutých finančných prostriedkoch a schvaľovanie návrhu vyúčtovania príspevkov 

a poskytnutých finančných prostriedkov Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu SR 
7. Schvaľovanie Výročnej správy a účtovnej závierky Fondu na podporu športu za rok 2022 overenej 

audítorom 
8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 
a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu 
b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 

9. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory 

športu 

b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 

10. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 

a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

a) informácia o aktuálnom stave formálnej kontroly predložených žiadostí o poskytnutie príspevku 
b) informácia o aktuálnom stave hodnotenia postúpených žiadostí o poskytnutie príspevku 
c) schvaľovanie návrhu o navýšenie alokovanej sumy finančných prostriedkov v rámci výzvy 

č. 2022/002 
11. Športová infraštruktúra národného významu 
12. Schvaľovanie návrhu na vyhlásenie výberového konania na riaditeľa Fondu na podporu športu 

podľa §10a zákona o fonde 
13. Prerokovanie návrhu plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu na 2. polrok roka 2023 
14. Rôzne 

 
 
Po diskusii členovia SR FNPŠ hlasovali o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 1/4/2023 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie a schvaľovanie návrhu programu zasadnutia vrátane prípadných zmien a doplnkov 
2. Kontrola plnenia uznesení 
3. Informácia o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej 

rady Fondu na podporu športu 
4. Informácia od predsedu správnej rady Fondu na podporu športu od jej posledného zasadnutia 
5. Schvaľovanie návrhu na zmenu a doplnenie zásad poskytovania mimoriadnej podpory v súlade 

s pripomienkami Protimonopolného úradu SR 
6. Prehľad o poskytnutých finančných prostriedkoch a schvaľovanie návrhu vyúčtovania 

príspevkov a poskytnutých finančných prostriedkov Ministerstvom školstva, vedy, výskumu 
a športu SR 



 4 

7. Schvaľovanie Výročnej správy a účtovnej závierky Fondu na podporu športu za rok 2022 
overenej audítorom 

8. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 
podpory športu 

b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 
9. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 

a) informácia o aktuálnom stave schválených žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt 

podpory športu 

b) schvaľovanie zmien v projektoch na základe žiadostí predložených prijímateľmi 

10. Výzva na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 

a) informácia o aktuálnom stave formálnej kontroly predložených žiadostí o poskytnutie 
príspevku 

b) informácia o aktuálnom stave hodnotenia postúpených žiadostí o poskytnutie príspevku 
c) schvaľovanie návrhu o navýšenie alokovanej sumy finančných prostriedkov v rámci 

výzvy č. 2022/002 
11. Športová infraštruktúra národného významu 
12. Schvaľovanie návrhu na vyhlásenie výberového konania na riaditeľa Fondu na podporu športu 

podľa §10a zákona o fonde 
13. Prerokovanie návrhu plánu zasadnutí správnej rady Fondu na podporu športu na 2. polrok roka 

2023 
14. Rôzne 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 

 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
2. KONTROLA PLNENIA UZNESENÍ 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo právnikovi kancelárie FNPŠ 
p. Michalovi Fabianovi, ktorý vykonal kontrolu uznesení a zhrnul, že kontrole plnenia uznesení podliehali všetky 
uznesenia prijaté na ostatných zasadnutiach SR FNPŠ, a to uznesenie č. 2/3/2023 SR FNPŠ zo dňa 20.04.2023 
v časti týkajúcej sa prípravy opakovaného výberového konania podľa § 10a zákona o fonde v znení:  
 
„1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a v prípade uznesenia 
č. 14/2/2023 SR FNPŠ zo dňa 09.03.2023 a schvaľuje predĺžiť poverenie predsedu SR FNPŠ a podpredsedu SR 
FNPŠ na prípravu opakovaného výberového konania na riaditeľa podľa § 10a zákona o fonde a poveriť niektorého 
zo zamestnancov v rozsahu nevyhnutnom na zabezpečenie riadneho fungovania kancelárie, do 15.05.2023“.  
 
Hlavným dôvodom zaradenia predmetného bodu do programu je nesplnenie nasledovných uznesení:  
 



 5 

Číslo uznesenia Zodpovedný Pôvodný termín 
splnenia uznesenia 

Nový termín splnenia 
uznesenia 

Uznesenie č. 2/3/2023 SR 
FNPŠ zo dňa 20.04.2023 
v časti týkajúcej prípravy 
opakovaného 
výberového konania 

L. Križan, G. Asványi T: 15.05.2023 T: do (*) 

 
Vzhľadom k tomu, že schvaľovanie návrhu na vyhlásenie výberového konania na riaditeľa podľa §10a zákona 
o fonde je zaradené ako samostatný bod č. 12 zasadnutia SR FNPŠ, tak len informoval členov SR FNPŠ, že viac 
sa tomu budú venovať neskôr. 
 
K tomuto bodu si následne slovo vzal predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a doplnil, že na poslednom zasadnutí 
SR FNPŠ bol v bode s názvom „Rôzne“ dočasne poverený riadením kancelárie fondu v rozsahu nevyhnutnom 
na zabezpečenie riadneho fungovania kancelárie FNPŠ, do ukončenia výberového konania na riaditeľa 
podľa § 10a zákona o fonde projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš a on je rád, že to 
funguje a k výberovému konaniu na riaditeľa podľa §10a zákona o fonde sa teda viac dostanú k avizovanom 
samostatnom bode. 
 
V rámci tohto bodu rokovaciu miestnosť opustil podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi, čím došlo 
k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 2/4/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 7 
 
Za: 7 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
3. INFORMÁCIA O VÝSLEDKOCH HLASOVANIA „PER ROLLAM“ V ČASE MEDZI RIADNYMI 
ZASADNUTIAMI SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a odovzdal slovo právnikovi kancelárie 
FNPŠ p. Michalovi Fabianovi, ktorý v krátkosti informoval všetkých prítomných, že v čase medzi riadnymi 
zasadnutiami SR FNPŠ sa uskutočnilo celkovo jedno hlasovanie „per rollam“ podľa článku 6 Rokovacieho 
poriadku SR FNPŠ v spojení so smernicou o prijímaní rozhodnutí orgánov elektronickým hlasovaním – hlasovanie 
„per rollam“ (ďalej len „smernica“) v termíne od 24.05.2023 do 29.05.2023, a to 
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• hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 02/2023 vo veci Rozhodnutia o zaradení projektov do zoznamu 
projektov športovej infraštruktúry národného významu“ podľa § 4 ods. 1 v spojení s § 15a zákona 
č. 310/2019 Z. z. o Fonde na podporu športu a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

Podľa článku 3 smernice kancelária Fondu na podporu športu (ďalej len „predkladateľ“) zaslala dňa 24.05.2023 
všetkým členom správnej rady návrh uznesenia na hlasovanie „per rollam“ spolu s podkladmi, ktoré boli členom 
doručené prostredníctvom zdieľaného dokumentu prostredníctvom aplikácie Microsoft OneDrive - Fond na podporu 
športu. 

 

NÁVRH UZNESENIA č. 1: 
„Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o príspevok na projekt podpory športu 
podľa § 15a zákona o fonde a rozhodla o zaradení projektu modernizácia Zimného štadióna Ondreja Nepelu 
v Bratislave do zoznamu projektov športovej infraštruktúry národného významu.“ 

 

Členovia SR FNPŠ svoje stanoviská zasielali na adresu fabian@fnps.sk bez zbytočného odkladu, najneskôr 
však do 29. mája 2023 (pondelok) do 23:59 hod. formou:  

 

Som za návrh uznesenia č. 1 alebo som proti návrhu uznesenia č. 1 alebo zdržujem sa hlasovania vo veci 
návrhu uznesenia č. 1. 

 

Podľa článku 3 ods. 1 písm. a) smernice členovia SR FNPŠ mali na zaslanie svojich stanovísk lehotu päť (5) dní 
odo dňa oznámenia o začatí hlasovania „per rollam“. 

a 

NÁVRH UZNESENIA č. 2:  

„Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o príspevok na projekt podpory športu 
podľa § 15a zákona o fonde a rozhodla o zaradení projektu výstavba Multifunkčnej športovej haly v Dunajskej 
Strede do zoznamu projektov športovej infraštruktúry národného významu.“ 

 

Členovia SR FNPŠ svoje stanoviská zasielali na adresu fabian@fnps.sk bez zbytočného odkladu, najneskôr 
však do 29. mája 2023 (pondelok) do 23:59 hod. formou:  

 

Som za návrh uznesenia č. 2 alebo som proti návrhu uznesenia č. 2 alebo zdržujem sa hlasovania vo veci 
návrhu uznesenia č. 2. 

 

Podľa článku 3 ods. 1 písm. a) smernice členovia SR FNPŠ mali na zaslanie svojich stanovísk lehotu päť (5) dní 
odo dňa oznámenia o začatí hlasovania „per rollam“. 

a 

NÁVRH UZNESENIA č. 3:  

„Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o príspevok na projekt podpory športu 
podľa § 15a zákona o fonde a rozhodla o zaradení projektu výstavba Multifunkčnej haly v Skalici do zoznamu 
projektov športovej infraštruktúry národného významu.“ 

 

Členovia SR FNPŠ svoje stanoviská zasielali na adresu fabian@fnps.sk bez zbytočného odkladu, najneskôr však 
do 29. mája 2023 (pondelok) do 23:59 hod. formou:  

 

Som za návrh uznesenia č. 3 alebo som proti návrhu uznesenia č. 3 alebo zdržujem sa hlasovania vo veci 
návrhu uznesenia č. 3. 

 

mailto:fabian@fnps.sk
mailto:fabian@fnps.sk
mailto:fabian@fnps.sk
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Podľa článku 3 ods. 1 písm. a) smernice členovia SR FNPŠ mali na zaslanie svojich stanovísk lehotu päť (5) dní 
odo dňa oznámenia o začatí hlasovania „per rollam“.  
 
Dňa 30. mája 2023 predkladateľ vykonal spočítanie výsledkov hlasovania „per rollam“. Hlasovania „per rollam“ sa 
zúčastnili dvaja (2) členovia SR FNPŠ z celkového počtu 11 členov. Hlasovania sa nezúčastnili 9 členovia 
(pp. Asványi, Pitek, Hrbek, Krnáč, Dráb, Šaradín, Greguška, Varmus a Lažo). Podľa článku 5 ods. 1 smernice 
možno konštatovať, že hlasovanie „per rollam“ SR FNPŠ č. 02/2023 bolo neplatné. 
 
Odôvodnenie: Hlasovania „per rollam“ č. 02/2023 sa v určenej lehote nezúčastnila nadpolovičná väčšina 
všetkých členov orgánu FNPŠ zaslaním jednoznačnej odpovede obsahujúcej jednu z ponúkaných možností 
bez pripomienok, podmienok a výhrad. 
 
V rámci tohto bodu sa do rokovacej miestnosti vrátil podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi, čím došlo 
k zmene kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval a doplnil, že je rád, po diskusii s podpredsedom SR FNPŠ 
p. Gáborom Asványim, že dôvod spustenia predmetného hlasovania „per rollam“ bol zrejmý, a to posunúť sa vpred 
v rámci dotknutých projektov vzhľadom na list, ktorý doručila primátorka mesta Skalica alebo na dopyty z Dunajskej 
Stredy. Keďže na tom nebola konsenzuálna zhoda, avšak po včerajšej diskusii s pánom prezidentom Slovenského 
olympijského a športového výboru (ďalej len „SOŠV“) p. Antonom Siekelom a kolegami mal pocit, že by mala byť. 
Zároveň uviedol, že cieľom bolo rokovať o tom priamo na zasadnutí SR FNPŠ, aby bol priestor o týchto projektoch 
diskutovať a je rád, že tento priestor dnes na zasadnutí bude v rámci samostatného bodu č. 11 programu. 
Vzhľadom na uvedené by rád zdôraznil, že samotné zaradenie projektu do zoznamu projektov ŠINV ešte 
neznamená schválenie a pridelenie príspevku, samotné zaradenie len znamená, že projekt posúvame v čase kvôli 
posúdeniu štúdie uskutočniteľnosti projektu Útvarom hodnoty za peniaze (ďalej len „ÚHP“) a vydanie stanoviska 
ad hoc na projekt o splnení podmienok poskytnutia príspevku v súlade s pravidlami štátnej pomoci 
Protimonopolným úradom Slovenskej republiky (ďalej len „PMÚ SR“).  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 3/4/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie o výsledkoch hlasovania 
„per rollam“ v čase medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
 
Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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4. INFORMÁCIA OD PREDSEDU SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU OD JEJ POSLEDNÉHO 
ZASADNUTIA 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v rámci tohto bodu programu stručne informoval členov SR FNPŠ 
o skutočnostiach, ktoré sa udiali od posledného zasadnutia SR FNPŠ, ktoré sa uskutočnilo dňa 20.04.2023 v sídle 
Fondu na podporu športu v Bratislave.  
 
V rámci tohto bodu do rokovacej miestnosti prišiel člen SR FNPŠ p. Michal Varmus, čím došlo k zmene 
kvóra členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že absolvovali pracovné rokovanie s Ministerstvom školstva, vedy, 
výskumu a športu Slovenskej republiky (ďalej len „MŠVVŠ SR“) v súvislosti s vyúčtovaním finančných prostriedkov, 
ktoré je potrebné vyúčtovať do konca kalendárneho roku 2023. Ďalej členov SR FNPŠ informoval, že podpísal 
poslednú administratívnu dokumentáciu potrebnú na poukázanie zvyšnej časti finančného príspevku vo výške 
20 % na projekt ŠINV mesta Trenčín. V tejto súvislosti poďakoval finančnej manažérke kancelárie FNPŠ p. Zuzane 
Blažovej, pretože koordinovala celú administráciu vyúčtovania a komunikovala s prijímateľom, keď tam bolo niečo 
potrebné doplniť alebo vysvetliť. Na základe tohto skonštatoval, že by mali byť vyúčtované dva z troch projektov 
ŠINV. Zároveň informoval, že členom SR FNPŠ bola doručená pozvánka na slávnostné otvorenie tretieho projektu 
ŠINV, a to multifunkčnej športovej haly v Košiciach na dňa 16.06.2023. Podľa jeho informácií aktuálne na tomto 
projekte prebieha kolaudačné konanie a  jeho úspešné ukončenie bude poslednou fázou pre Fond na podporu 
športu poskytnúť zvyšnú časť príspevku. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan pokračoval a ďalej prítomných 
informoval o vzájomnej diskusii s MŠVVŠ SR, konkrétne s predsedom DR FNPŠ a generálnym riaditeľom sekcie 
športu MŠVVŠ SR p. Petrom Dedíkom, v nadväznosti na žiadosť týkajúcu sa vyúčtovania mimoriadnej podpory 
a finančnou kontrolou jej poskytnutia v rámci výziev tzv. „Profi 1“ a „Profi 2“. V rámci tohto dospeli k dohode 
a dotknutú agendu by mali zabezpečiť dve nové externé pracovníčky. Obdobný proces predpokladá aj vo vzťahu 
ku následnej finančnej kontrole poskytnutej mimoriadnej podpory tzv. „Prevádzkovateľom“. Následne poďakoval 
podpredsedovi SR FNPŠ p. Gáborovi Asványimu, že na jeho žiadosť veľmi promptne zorganizoval pracovné 
rokovanie s prezidentom SOŠV p. Antonom Siekelom aj za jeho prítomnosti, kde rozobrali jednotlivé body 
dnešného zasadnutia SR FNPŠ, najmä body tykajúce sa podpory projektov ŠINV. Podľa jeho názoru si vysvetlili 
všetky okolnosti a dospeli k záveru, že by na dnešnom zasadnutí mohli urobiť dobré rozhodnutia. 
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan odovzdal slovo podpredsedovi SR FNPŠ p. Gáborovi Asványimu, 
ktorý doplnil informáciu ohľadom spomínaného pracovného stretnutia s prezidentom SOŠV a uviedol, že ako 
zástupcovia SOŠV v SR FNPŠ komunikujú všetky podstatné veci v rámci SOŠV, ale pokiaľ sú to témy, ktoré 
napríklad súvisia s témou ŠINV, tak aj prezident ŠOŠV p. Anton Siekel je na akýkoľvek podnet k dispozícii a rád 
sa stretne k strategickým témam a aj toto chcel tlmočiť, že ak sú nejaké témy na diskusiu v tejto oblasti, tak SOŠV 
je k dispozícii. Ďalším témou, o ktorej informoval členov SR FNPŠ je proces hodnotenia výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002 (ďalej len „výzva č. 2022/002“). Na úvod vyzdvihol veľmi 
dobrú spoluprácu a komunikáciu s kanceláriou FNPŠ, ktorá sa tiež pravidelne zúčastňuje zasadnutí odbornej 
komisie „Športová infraštruktúra“ (ďalej len „odborná komisia“), považuje to za zásadný progres oproti minulým 
procesom, keďže v minulosti prebiehala komunikácia následne a teraz prebieha komunikácia simultánne, čo 
zefektívnilo proces v rámci posudzovania žiadostí. V prípade činnosti odbornej komisie a jej členov zhodnotil, že 
sa jedná o zvládnutý proces, aj vzhľadom na skutočnosť, že ide o novú skladbu odbornej komisie zloženej vo 
väčšine z nových členov oproti predchádzajúcim výzvam. Členovia odbornej komisie však vedia čo majú robiť, 
priebežne hodnotia postúpené žiadosti a zatiaľ eviduje náročnejší proces s približne tromi hodnotiteľmi, z dôvodu 
nižšej aktivity v rámci hodnotenia pridelených žiadostí, tak sa zhodli, že ak v krátkom čase nevyhodnotia pridelené 
žiadosti, nebudú sa im prideľovať ďalšie na hodnotenie, a tieto budú prerozdelené medzi ostatných členov odbornej 
komisie, a to z dôvodu dodržania plánovaného harmonogramu hodnotenia postúpených žiadostí v rámci výzvy 
č. 2022/002. Ďalej členov SR FNPŠ informoval, že prebehlo strategické stretnutie za účasti predsedu SR FNPŠ 
p. Ladislava Križana a projektového oddelenia kancelárie FNPŠ, kde diskutovali o jednotlivých žiadostiach 
odporúčaných na vyradenie pre ich formálne alebo procesné nedostatky. Následne by bolo dobré si ich 
individuálne prejsť. Na záver uviedol, že o štatistikách a aktuálnom stave hodnotenia postúpených žiadostí 
odbornou komisiou bude detailnejšie informovať spolu s projektovým manažérom pre ŠINV p. Radoslavom 
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Jenčušom a kolegami z projektového oddelenia kancelárie FNPŠ v rámci výzvy č. 2022/002, ktorej je venovaný 
samostatný bod programu zasadnutia. 
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za uvedené a požiadal aj predsedu DR FNPŠ 
a generálneho riaditeľa sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petra Dedíka, aby poskytol informácie o zasadnutí DR FNPŠ, 
ktoré sa uskutočnilo dňa 19.05.2023. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter 
Dedík informoval, že k spomínanému zasadnutiu DR FNPŠ je na webovom sídle Fondu na podporu športu už 
zverejnená aj zápisnica. Predmetom 25. zasadnutia DR FNPŠ bolo najmä vyjadrenie stanoviska DR FNPŠ 
k návrhu účtovnej závierky a výročnej správy Fondu na podporu športu za rok 2022. V súvislosti s informáciou, čo 
odznelo od predsedu SR FNPS p. Ladislava Križana k zúčtovaniu finančných prostriedkov, ho predseda DR FNPŠ 
a generálny riaditeľ sekcie športu p. Peter Dedík požiadal, vzhľadom k tomu, že MŠVVŠ SR je povinné zúčtovať 
finančné prostriedky do 15.06.2023, aby Fond na podporu športu poskytol MŠVVŠ SR potrebné informácie 
o vyúčtovaní na začiatku budúceho týždňa, ktoré MŠVVŠ SR stále nemá. Na uvedené reagoval predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan, že ak sa na dnešnom zasadnutí SR FNPŠ schváli predložené vyúčtovanie za rok 2022, 
tak v pondelok 12.06.2023 informácie kancelária FNPŠ poskytne MŠVVŠ SR. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 4/4/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 
na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 

5. SCHVAĽOVANIE NÁVRHU NA ZMENU A DOPLNENIE ZÁSAD POSKYTOVANIA MIMORIADNEJ PODPORY 
V SÚLADE S PRIPOMIENKAMI PROTIMONOPOLNÉHO ÚRADU SR 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a následne odovzdal slovo právnikovi 
kancelárie FNPŠ p. Michalovi Fabianovi ako spracovateľovi materiálu, ktorý v krátkosti všetkých prítomných 
informoval, že hlavným dôvodom zaradenia predmetného bodu do programu je predloženie návrhu na zmenu 
a doplnenie Zásad poskytovania mimoriadnej podpory v súlade s pripomienkami PMÚ SR (ďalej len „návrh 
na zmenu a doplnenie zásad poskytnutia mimoriadnej podpory“) na schválenie SR FNPŠ. Potreba úpravy zásad 
poskytnutia mimoriadnej podpory poskytovanej v zmysle § 20a zákona o fonde pri poskytovaní mimoriadnej 
podpory podľa schémy minimálnej pomoci vyplývala z odporúčania č. 1 PMÚ SR uvedeného v bode V. Opis 
zistených nedostatkov a návrh odporúčaní Správy z kontroly č. 01/2022 zo dňa 27.01.2023 vydanej PMÚ SR (ďalej 
len „Správa z kontroly č. 01/2022“). Podľa bodu VI. Správy z kontroly č. 01/2022 v súlade s § 21 ods. 1 písm. b) 
zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov bol Fond 
na podporu športu povinný v lehote do 31. marca 2023 predložiť písomný zoznam prijatých opatrení. Zásady 
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poskytovania mimoriadnej podpory v súlade s pripomienkami PMÚ SR boli SR FNPŠ schválené dňa 31.03.2023 
hlasovaním „per rollam" SR FNPŠ č. 01/2023 a predložené PMÚ SR. Dňa 26.05.2023 doručil PMÚ SR kancelárii 
FNPŠ pripomienky k predloženým Zásadám poskytovania mimoriadnej podpory, ktorým bolo v celom rozsahu 
vyhovené a premietnuté do textu návrhu na zmenu a doplnenie zásad poskytnutia mimoriadnej podpory. Išlo 
predovšetkým o úpravy, ktoré spresňovali jednotlivé ustanovenia Zásad poskytovania mimoriadnej podpory, 
zásadne však nezmenili ich obsahové znenie. Na základe uvedených skutočností si dovolila kancelária FNPŠ 
členom SR FNPŠ predložiť finálne znenie návrhu na zmenu a doplnenie zásad poskytnutia mimoriadnej podpory 
spolu s odporúčaním SR FNPŠ predložený návrh schváliť.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 5/4/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie zásad o poskytnutí 
mimoriadnej podpory v súlade s pripomienkami Protimonopolného úradu SR. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
6. PREHĽAD O POSKYTNUTÝCH FINANČNÝCH PROSTRIEDKOCH A SCHVAĽOVANIE NÁVRHU 
VÝUČTOVANIA PRÍSPEVKOV A POSKYTNUTÝCH FINANČNÝCH PROSTRIEDKOV MINISTERSTVOM 
ŠKOLSTVA, VEDY, VÝSKUMU A ŠPORTU SR 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu, pričom informoval, že tento bod je 
naviazaný aj na nadchádzajúci bod č. 7 programu tohto zasadnutia, kde je predmetom schvaľovanie účtovnej 
závierky a výročnej správy Fondu na podporu športu za rok 2022. Následne odovzdal slovo ekonómovi kancelárie 
FNPŠ p. Jozefovi Tvrdoňovi ako spracovateľovi materiálu, ktorý informoval členov SR FNPŠ, že návrh vyúčtovania 
už bol predložený na predchádzajúcich zasadnutiach SR FNPŠ a vzhľadom k tomu, že k žiadnej obsahovej zmene 
nedošlo. V prípade akýchkoľvek doplňujúcich otázok k predloženému návrhu vyúčtovania finančných prostriedkov 
Fondu na podporu športu za rok 2022 je členom SR FNPŠ k dispozícii im ich zodpovedať. Otázky neboli zo strany 
členov SR FNPŠ položené žiadne. 
 
V rámci tohto bodu programu predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa prihovoril členom SR FNPŠ, že by bol rád, 
keby sa im v peknom počte podarilo ísť spolu do Košíc na otvorenie už spomínanej športovej haly ako projektu 
ŠINV. Zároveň by mali priestor diskutovať so zástupcami mesta Košice ohľadom témy rekonštrukcie mestskej krytej 
plavárne v Košiciach. Pri tejto príležitosti projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš 
v nadväznosti na uvedené doplnil, že s mestom Košice sú v spojení, predpoklad ukončenia kolaudačného konania 
je ešte pred slávnostným otvorením a zaoberajú sa aj predložením vyúčtovania prostredníctvom elektronického 
systému fnps.egrant. Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že nejde o jednoduchý proces 
a pri tejto príležitosti poďakoval projektovému oddeleniu kancelárie FNPŠ pod vedením finančnej manažérky 
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kancelárie FNPŠ p. Zuzane Blažovej, ktoré poskytlo súčinnosť pri vyúčtovaní oboch projektov ŠINV, a to Športovej 
haly v Košiciach ako aj Zimného štadióna Pavla Demitru v Trenčíne. Na dotaz predsedu SR FNPŠ p. Ladislava 
Križana, či zvyšná časť príspevku pre mesto Trenčín už bol aj z účtu Fondu na podporu športu poukázaná, 
odpovedal ekonóm kancelárie FNPŠ p. Jozef Tvrdoň kladne. 
 

v eurách  
 

Fond na podporu športu 2022 

Príjmy spolu 99 348 230,75 

      

200 Nedaňové príjmy, v tom: 53 266,94 

220 Administratívne poplatky a iné poplatky, v tom: 53 266,94 

221 Administratívne poplatky 53 266,94 

230 Kapitálové príjmy    0,00 

240 Úroky z úverov, vkladov, z toho: 0,00 

290 Iné nedaňové príjmy 0,00 

      

300 Granty a transfery, v tom: 27 500 000,00 

310   Tuzemské bežné granty a transfery, z toho:  20 000 000,00 

312   Transfery v rámci verejnej správy, z toho: 20 000 000,00 

312001    zo štátneho rozpočtu zdroj 111,z toho: 20 000 000,00 

320   Tuzemské kapitálové granty a transfery, z toho: 7 500 000,00 

322   Transfery v rámci verejnej správy, z toho: 7 500 000,00 

322001    zo štátneho rozpočtu zdroj 111,z toho:  7 500 000,00 

330    Zahraničné granty 0,00 

      

400 Príjmy z transakcií s fin. akt. a pas., v tom: (FO) 71 794 963,81 

410   Zo splátok tuz. úverov, pôžičiek a náv. fin. výp. (len istín) 0,00 

41100x     (špecikovať subjekt verejnej správy) 0,00 

420   Zo splátok zahr. úverov, pôžičiek a náv. fin. výp. (len istín) 0,00 

430   Z predaja majetkových účastí 0,00 

440   Z predaja privatizovaného majetku FNM SR a SPF 0,00 

450   Z ostatných finančných operácií 71 794 963,81 

453 Zostatok prostr. z predch. roka  71 794 963,81 

      

500 Prijaté úvery (FO) 0,00 

510 Tuzemské úvery, pôžičky a návratné fin. výpomoci 0,00 

520 Zahraničné úvery, pôžičky a návratné fin. výpomoci 0,00 

      

      

Výdavky spolu 33 219 835,20 

      

600 Bežné výdavky, v tom: 31 197 171,08 

      

610 Mzdy, platy, služobné príjmy a ostatné osobné vyrovnania v tom: 206 475,16 

611 Tarifný plat, osobný plat, základný plat 184 325,16 

614 Odmeny 22 150,00 

      

620 Poistné a príspevok do poisťovní, v tom: 146 682,14 

621 Poistné do Všeobecnej zdravotnej poisťovne 22 086,15 

623 Poistné do ostatných zdravotných poisťovní 19 662,44 
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625001 Na nemocenské poistenie 5 882,43 

625002 Na starobné poistenie 59 781,61 

625003 Na úrazové poistenie 2 297,23 

625004 Na invalidné poistenie 12 563,52 

625005 Na poistenie v nezamestnanosti 4 126,56 

625007 Na rezervný fond solidarity 20 282,20 

      

630 Tovary a služby, v tom: 386 751,38 

631001 Cestovné náhrady tuzemské 812,64 

632003 Poštové služby 1 250,85 

632004 Komunikačná infraštruktúra 31,18 

632005 Telekomunikačné služby 3 503,83 

633001 Interiérové vybavenie 32 421,00 

633002 Výpočtová technika 12 515,30 

633003 Telekomunikačná technika 5 822,47 

633006 Všeobecný materiál 4 824,30 

633013 Softvér a licencie 10 409,85 

633016 Reprezentačné 1 933,60 

634001 Palivo, mazivá, oleje, špeciálne kvapaliny 290,53 

634003 Poistenie 0,00 

634004 Prepravné a nájom dopravných prostriedkov 99,60 

634005 Karty, známky, poplatky 45,00 

635004 Opravy prevádzkových strojov, prístrojov, zariadení, techniky a náradia 81,14 

636001 Nájomné za nájom budov, objektov alebo ich častí 38 371,21 

636002 Prevádzkových strojov, prístrojov, zariadení, techniky a náradia 2 395,50 

636004 Dopravných prostriedkov 2 453,80 

637001 Školenia, kurzy, semináre, porady, konferencie 5 595,50 

637004 Všeobecné služby 22 047,13 

637005 Špeciálne služby 6 270,60 

637012 Poplatky a odvody 584,64 

  Poplatky a odvody 80,50 

637014 Stravovanie 9 005,01 

637027 Odmeny zamestnancov mimopracovného pomeru 221 593,46 

637031 Pokuty a penále 90,00 

637035 Dane 74,50 

637036 Reprezentačné výdavky 2 270,60 

637037 Vrátenie poplatkov INFRA 1 877,64 

      

640 Bežné transfery, v tom: 30 457 262,40 

641 v rámci sektora VS 20 980 942,18 

641001 Príspevkovej organizácii 48 239,89 

641008 Verejnej vysokej škole 1 537 597,76 

641009 Obci okrem transferu na úhradu nákladov preneseného výkonu štátnej správy  17 574 964,32 

641010 
Vyššiemu územnému celku okrem transferu na úhradu nákladov preneseného 
výkonu  

1 820 140,21 

641012 Ostatným subjektom verejnej správy 0,00 

642 jednotlivcom a neziskovým právnickým osobám 3 167 386,65 

642001 Občianskemu združeniu, nadácii a neinvestičnému fondu 3 137 611,41 

642002 Neziskovej organizácii poskytujúcej všeobecne prospešné služby 28 922,12 
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642015 Na nemocenské dávky 853,12 

644 nefinančným subjektom 6 308 933,57 

644001 Právnickej osobe založenej štátom, obcou alebo vyšším územným celkom 411 921,47 

644002 Ostatnej právnickej osobe 5 805 684,72 

644003 Fyzickej osobe – podnikateľovi 91 327,38 

      

650 Splácanie úrokov a ostatné platby s úvermi 0,00 

      

      

700 Kapitálové výdavky, v tom: 2 022 664,12 

      

710 Obstarávanie kapitálových aktív, v tom: 12 499,01 

711 nákup pozemkov a nehmotných aktív 2 524,61 

711003 softvéru 2 524,61 

713 nákup strojov, prístrojov, zariadení, techniky a náradia 9 974,40 

713002 výpočtovej techniky 9 974,40 

      

720 Kapitálové transfery, v tom: 2 010 165,11 

721 v rámci sektora VS 1 911 029,44 

721003 Verejnej vysokej škole 0,00 

721006 Obci 1 911 029,44 

721007 Vyššiemu územnému celku 0,00 

722 jednotlivcom a neziskovým právnickým osobám 99 135,67 

722001 Občianskemu združeniu, nadácii a neinvestičnému fondu 99 135,67 

 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 6/4/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prehľad o poskytnutých finančných 
prostriedkoch a schvaľuje návrh vyúčtovania príspevkov a poskytnutých finančných prostriedkov 
Ministerstvom školstva, vedy, výskumu a športu SR. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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7. SCHVAĽOVANIE VÝROČNEJ SPRÁVY A ÚČTOVNEJ ZÁVIERKY FONDU NA PODPORU ŠPORTU 
ZA ROK 2022 OVERENEJ AUDÍTOROM 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a následne odovzdal slovo právnikovi 
kancelárie FNPŠ p. Michalovi Fabianovi a ekonómovi p. Jozefovi Tvrdoňovi ako spracovateľom materiálu. Právnik 
kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian poskytol informáciu členom SR FNPŠ k časti predloženia Výročnej správy Fondu 
na podporu športu za rok 2022. Hlavným dôvodom zaradenia predmetného bodu do programu zasadnutia SR 
FNPŠ je splnenie zákonnej povinnosti Fondu na podporu športu v zmysle § 21 ods. 8 zákona o fonde, a to 
schválenie Výročnej správy a účtovnej závierky Fondu na podporu športu za rok 2022 overenú nezávislým 
audítorom. Schváleniu predchádzalo jej prerokovanie na 39. zasadnutí SR FNPŠ uskutočnenom dňa 20.04.2023. 
Účtovná závierka a Výročná správa Fondu na podporu športu za rok 2022 boli vypracované kanceláriou FNPŠ 
a predložené na vyjadrenie stanoviska DR FNPŠ podľa § 8 ods. 2 písm. c) zákona o fonde, ktorá prijala stanovisko 
k výročnej správe a účtovnej závierke uznesením č. 3/3/2023 DR FNPŠ zo dňa 19.05.2023 a zazmluvnenému 
audítorovi obchodnej spoločnosti VELOX, s.r.o. V súlade s § 4 ods. 3 písm. k) zákona o fonde sa na návrh 
predsedu SR FNPŠ a na základe stanoviska DR FNPŠ predkladá Výročná správa Fondu na podporu športu a 
účtovná závierku Fondu na podporu športu za rok 2022 overená audítorom na schválenie SR FNPŠ.  
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval právnemu oddeleniu kancelárie FNPŠ za včasné a precízne 
vypracovanie Výročnej správy Fondu na podporu športu za rok 2022 a ekonómovi kancelárie FNPŠ p. Jozefovi 
Tvrdoňovi za precízne vedenie účtovníctva a spracovanie účtovnej závierky Fondu na podporu športu za rok 2022, 
čo potvrdil aj zazmluvnený audítor, obchodná spoločnosti VELOX, s.r.o. Na záver požiadal ekonóma kancelárie 
FNPŠ p. Jozefa Tvrdoňa, aby informoval zástupcov MŠVVŠ SR o schválení vyúčtovania, výročnej správy 
a účtovnej závierky a sprocesoval doručenie potrebnej dokumentácie.  
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 7/4/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie stanovisko dozornej rady Fondu na podporu 

športu k návrhu Výročnej správy a účtovnej závierky Fondu na podporu športu za rok 2022 prijaté 

uznesením č. 3/3/2023 DR FNPŠ zo dňa 19.05.2023.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje  

a) Výročnú správu Fondu na podporu športu za rok 2022 a  

b) účtovnú závierku Fondu na podporu športu za rok 2022 overenú audítorom. 

 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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8. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY Č. 2020/001 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ZMIEN 
V PROJEKTOCH NA ZÁKLADE ŽIADOSTÍ PREDLOŽENÝCH PRIJÍMATEĽMI 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a odovzdal slovo spracovateľovi materiálu, a to 
koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej, ktorá informovala členov 
SR FNPŠ, že súčasťou podkladov k bodu rokovania je aktuálny stav zazmluvnenia a čerpania jednotlivých 
projektov výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry  č. 2020/001 (ďalej len „výzva č. 2020/001) ku dňu 
01.06.2023 ako aj predložené žiadosti na zmenové konania.  
 

 
 
Následne koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková prešla 
k jednotlivým informáciám, ktoré si vyžadovali špeciálnu pozornosť SR FNPŠ a samotným zmenovým konaniam. 
Prvou informáciou bola výpoveď Zmluvy o príspevku na projekt podpory športu č. Z-2020/001-14 prijímateľa mesto 
Bojnice (žiadosť č. 14) z dôvodu, že prijímateľ nie je schopný projekt realizovať, pričom výška finančného príspevku 
zo strany Fondu na podporu športu bola v sume vyše 878-tisíc EUR.  
 
Ďalej informovala, že dňa 24.05.2023 sa uskutočnilo pracovné stretnutie projektového oddelenia kancelárie FNPŠ 
a primátorky mesta Lučenec aj za účasti predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana, ktorého predmetom bolo 
zhrnutie aktuálnej situácie v rámci projektu Krytá plaváreň v meste Lučenec (žiadosť č. 69). Uznesením č. 9/1/2023 
SR FNPŠ zo dňa 03.02.2023 bola žiadosť mesta Lučenec o predĺženie termínu ukončenia projektu zamietnutá v 
zmysle podmienok pre poskytnutie príspevku písm. h) podľa bodu 6 výzvy č. 2020/001. Záverom pracovného 
stretnutia bola dohoda oboch strán o pravidelnom podávaní informácií o aktuálnom stave projektu s cieľom splniť 
lehoty stanovené výzvou č. 2020/001, a to do konca roka 2023. Hodnota schváleného príspevku je 1.500.000,00 
EUR. Na uvedené reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a doplnil, že ide o najväčší projekt v rámci výzvy 
č. 2020/001, asi štyrikrát museli zrušiť verejné obstarávanie a vyhlasovať ho opäť. Momentálne majú vysúťaženého 
dodávateľa, rozhodovali sa, že odstúpia od zmluvy o príspevku na projekt podpory športu, a že sa prihlásia 
do výzvy 2022/002. Nakoniec tak neurobili a platí, že v zmysle výzvy č. 2020/001 musia projekt stihnúť zrealizovať 
do konca roku 2023. Ďalej uviedol, že v čase spomínaného rokovania pani primátorka mesta Lučenec spomínala, 
že nemajú zatiaľ informáciu o tom, že by nestihli stavbu dokončiť, ale z opatrnosti nečerpajú príspevok, ktorý majú 
v tejto veci schválený. Na základe uvedeného je návrh uznesenia predložený tak, aby bolo prijímateľovi zrejmé, že 
ostáva už len sedem mesiacov do konca roku 2023. 
 

Žiadosti Počet Suma 

Pôvodne schválené 104 24 113 849,58 € 

Dodatočne neschválené 
3 (Hanušovce nad Topľou, Michalovce, 
Trnavský samosprávny kraj) 

-575 375,88 € 

Odstúpenie od žiadosti 1 (Rapid Bratislava) -155 000,00 € 

Zmluvy 100 23 383 473,70 € 

Zrušená zmluva (podmienky) 2 (Nitra, Levoča) -119 695,00 € 

Odstúpenie od zmluvy 
4 (Krivany, Výčapy-Opatovce, HK 
Karpatský Sokol, Bojnice) 

-1 650 410,26 € 

AKTÍVNE PROJEKTY 94 21 613 368,44 € 

Dodatkované (znížená suma) 38 -2 696 459,23 € 

VYNALOŽENÉ PROSTRIEDKY 
CELKOM 

94 18 916 909,21 € 

UŠETRENÉ PROSTRIEDKY 
CELKOM 

 5 196 940,37 € 
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Pri projekte AQUAPARK Poprad s.r.o. (žiadosť č. 57) koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie 
FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková uviedla, že dňa 29.05.2023 bola prijímateľovi zaslaná výzva, aby pristúpil 
k uzatvoreniu dodatku č. 2 Zmluvy o poskytnutí príspevku na projekt podpory športu č. Z-2020/001-57. Zhrnula, že 
dňa 15.12.2022 bol dodatok vyhotovovaný a odoslaný spolu s oznámením a podrobným odôvodnením jeho 
vyhotovenia, pričom na základe dodatku č. 2 prijímateľovi vznikla povinnosť vrátenia časti príspevku. Projektové 
oddelenie kancelárie FNPŠ pristúpilo k výzve, nakoľko do dnešného dňa dodatok č. 2 s prijímateľom nebol 
uzatvorený. Oznámenie zo dňa 15.12.2022 ako aj výzva sú k dispozícii k nahliadnutiu v rámci podkladov k bodu 
programu. Projektové oddelenie kancelárie FNPŠ do dnešného dňa neeviduje ani podpísaný dodatok, ani 
informáciu v akom stave sa nachádza táto záležitosť zo strany prijímateľa. Následne predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan krátko zhrnul, že v danom prípade nastal problém s príspevkom a zhrnul genézu s tým, 
že opätovne sa pokúsi telefonicky kontaktovať zástupcu prijímateľa, avšak chce, aby to malo aj formálny charakter 
oficiálnej žiadosti. O slovo sa prihlásil aj člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb a dotázal sa, kde je problém, ak prijímateľ 
má vrátiť časť príspevku a nevráti ho. Následne navrhol, aby sa Fond na podporu športu do budúcna postavil 
k prijímateľom obdobne ako prijímatelia k Fondu na podporu športu a považuje za nekorektné z ich strany, že ani 
len neodpovedali na dopyty a nekomunikujú. V danej veci mu chýba slušnosť. Na záver predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan len doplnil, že iný prípad s obdobným problémom v rámci výzvy č. 2020/001 by už nemal byť. 
 
Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková pokračovala a prešla 
k žiadosti č. 152 (mesto Svidník), pri ktorej uviedla, že dňa 07.06.2022 bolo kancelárii FNPŠ doručené oznámenie 
o zrušení stavebného povolenia a opätovnom procese jeho získania v projekte Modernizácie ihriska pri III.ZŠ. 
Od júna 2022 bol prijímateľ projektovým oddelením kancelárie FNPŠ pravidelne vyzývaný na predloženie 
aktuálneho stavu stavebného povolania. Prijímateľ do dnešného dňa novým stavebným povolením nedisponuje 
z dôvodu prepracovania hlukovej štúdie. Dňa 07.05.2023 kancelária FNPŠ obdržala podnet od obyvateľov 
miestneho sídliska, v ktorom upozorňujú na to, že mesto Svidník deklarovalo obyvateľom sídliska, že predmetný 
projekt bude slúžiť pre účely základnej školy, no podaný projekt počíta s prevádzkou športoviska pre športové kluby 
aj vo večerných hodinách. Podnet od obyvateľov mesta Svidník je súčasťou priečinka k nahliadnutiu. Dňa 
10.05.2023 bol prijímateľ vyzvaný oznámiť stav projektu. K dátumu 12.05.2023 je stav taký, že prijímateľ čaká 
na záväzné stanovisko ku prepracovanej hlukovej štúdii a projektovej dokumentácii od Regionálneho úradu 
verejného zdravotníctva. Záverom podotkla, že projektové oddelenie kancelárie FNPŠ situáciu sleduje a bude 
priebežne SR FNPŠ informovať, nakoľko sa prijímateľovi blíži termín na ukončenie projektu, a to 31.12.2023. 
Hodnota schváleného príspevku je vo výške 290.000,00 EUR. 
 
V prípade žiadosti č. 153 (obec Spišský Hrušov) poskytla koordinátorka procesov a projektová manažérka 
kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková informáciu, že dňa 09.05.2023 bolo kancelárii FNPŠ poštou doručené 
upozornenie na nedodržanie projektovej dokumentácie a preplatenie faktúr za práce, ktoré neboli zrealizované 
v rámci projektu v obci Spišský Hrušov zo strany občana obce. Ide o projekt „Multifunkčné ihrisko v obci Spišský 
Hrušov“ prijímateľa obec Spišský Hrušov. Vyúčtovanie projektu bolo ukončené dňa 21.12.2022 poskytnutím 
poslednej tranže vo výške 6.247,24 EUR (celková výška poskytnutého príspevku bola 62.472,31 EUR). K dátumu 
10.05.2023 bola opätovne vykonaná administratívna finančná kontrola, z predložených dokladov neboli zistené 
žiadne nedostatky. Finančná kontrola na mieste nebola u prijímateľa zatiaľ vykonaná, o jej termíne  bude prijímateľ 
oboznámený v zmysle príslušných ustanovení zmluvy o príspevku a zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole 
a audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov (ďalej len „zákon o finančnej kontrole“). Po konzultácii s právnym 
oddelením kancelárie FNPŠ toto upozornenie zatiaľ odkladáme, nakoľko v zmysle príslušnej smernice Fondu 
na podporu športu sa po obsahovej stránke nejedná o sťažnosť. Na margo uvedeného sa o slovo prihlásil člen SR 
FNPŠ p. Branislav Tréger a opýtal sa, či problematická položka - basketbalové koše, ktoré boli zakúpené 
z prostriedkov obce, boli tiež skontrolované. Na uvedené odpovedal projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ 
p. Radoslav Jenčuš odpovedal, že aktuálne je stav projektu skontrolovaný účtovne v súlade s predloženými 
dokladmi. Všetko zdokladovali a následne v rámci plánu kontrol na mieste, sa pôjde preveriť dotknutý projekt 
a skontrolovať. Následne sa člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger ešte vyjadril k uvedenému stavu projektu 
mesta Svidník a uviedol, že v prípade, ak protihluková štúdia vyjde s negatívnym výsledkom, bude potrebné na to 
konto prerobiť celú projektovú dokumentáciu a získať stavebné povolenie. V tom prípade si to nevie dobre 
predstaviť, že by stihli termín realizácie projektu do konca roka 2023. Následne sa medzi prítomnými členmi SR 
FNPŠ viedla krátka diskusia k dotknutému projektu a tiež termínu realizácie spomenutých projektov vo vzťahu ku 
koncu roka 2023.  
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V závere bodu koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková už len 
informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu 
č. 2020/001. Posledná informácia pre SR FNPŠ bola ku dňu 13.04.2023 s tým, že bolo celkom vyplatených spolu 
14.075.136,33 EUR pre 77 prijímateľov, z toho 47 projektov bolo finančne ukončených, a teda nová informácia je 
aktualizovaná o vyúčtovanie tranží medzi 14.04.2023 do 01.06.2023. Prostredníctvom elektronického systému 
fnps.egrant a následne poštou boli doručené ďalšie priebežné a konečné vyúčtovania.  
 
 
Vyplatené tranže: 
 
Prvá tranža - 3 úhrady spolu vo výške 89 234,72 €, z toho: 

Prijímateľ Suma 

Obec Budmerice 43 191,65 € 

Obec Klátova Nová Ves 28 159,03 € 

Hlavné mesto SR Bratislava 17 884 ,04 € 

CELKOM 89 234,72 € 

 
Druhá tranža - 4 úhrady spolu vo výške  208 860,99 € , z toho: 

Prijímateľ Suma 

Obec Dvorníky-Včeláre  15 147,61 € 

Obec Terňa 95 131,52 € 

Mesto Brezno 55 390,21 € 

Obec Budmerice 43 191,65 € 

CELKOM 208 860,99 € 

 
Tretia tranža - 4 úhrady spolu vo výške 144 591,10 €, z toho: 

Prijímateľ Suma 

Mesto Veľký Šariš  32 336,23€ 

Mesto Krompachy 28 172,53 € 

Obec Dvorníky-Včeláre 15 147,61 € 

Obec Vysoká nad Kysucou 84 082,34 € 

CELKOM 144 591,10 € 

 
Štvrtá tranža – 7 úhrad spolu vo výške 168 019,68 €, z toho: 

Prijímateľ Suma 

Fitko.sk s.r.o. 11 523,60 € 

Prešovský samosprávny kraj 42 144,20 € 

Mesto Nováky 8 550,48 € 

Mesto Považská Bystrica  8 001,05 € 

Obec Opatovce nad Nitrou 6 800,35 € 

Obec Chorvátsky Grob 91 000,00 € 

Mesto Zlaté Moravce 8 514,01 € 

CELKOM 168 019,68 € 

 
Od 14.04.2023 do 01.06.2023 bolo vyplatených spolu 610.706,49 EUR na všetky tranže. Ku dňu 01.06.2023 bolo 
celkom vyplatených spolu 14.709.504,44 EUR pre 79 prijímateľov, z toho 54 projektov bolo finančne ukončených. 
Aktuálne prebieha finančná kontrola na poskytnutie prvej až štvrtej tranže u ďalších prijímateľov. 
 
Na záver tohto bodu programu predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za informácie a ešte členom SR 
FNPŠ upriamil pozornosť na finančné prostriedky, ktoré budú ešte predmetom rokovania samostatného bodu 
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k výzve č. 2022/002 a budú diskutovať o navýšení alokácie a pripomenul zasadnutie SR FNPŠ v Trnave z júna 
2021, na ktorom SR FNPŠ rozhodla, že sa má rozdeliť 24 mil. EUR. Reálne uplynuli dva roky po tom a vyčerpaných 
je iba viac ako 14 mil. EUR. Zároveň požiadal všetkých členov SR FNPŠ v kontexte prediskutovaných projektov, 
u ktorých hrozí nezrealizovanie projektu do konca roka 2023, že v prípade akýchkoľvek dopytov bude potrebné 
prijímateľom uviesť, že stanovené termíny ukončenia čerpania príspevku nepustia. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 

Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
 

Uznesenie č. 8/4/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektu „Krytá 
plaváreň Lučenec“ v rámci žiadosti č. 69 (mesto Lučenec) predloženej v rámci výzvy na predkladanie 
žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 
infraštruktúry“ číslo: 2020/001 a upozorňuje prijímateľa na konečný termín čerpania príspevku na projekt 
podpory športu stanovený výzvou do 31.12.2023. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektu 
„Modernizácia ihriska pri III. ZŠ“ v rámci žiadosti č. 152 (mesto Svidník) predloženej v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001 a upozorňuje prijímateľa na konečný termín 
čerpania príspevku na projekt podpory športu stanovený výzvou do 31.12.2023. 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú výpoveď Zmluvy o príspevku 
na projekt podpory športu č. Z-2020/001-14 prijímateľa mesto Bojnice (žiadosť č. 14) v rámci výzvy 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2020/001. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
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9. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ Č. 2021/004 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE SCHVÁLENÝCH ŽIADOSTÍ 
O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU B) SCHVAĽOVANIE ZMIEN 
V PROJEKTOCHNA ZÁKLADE ŽIADOSTÍ PREDLOŽENÝCH PRIJÍMATEĽMI 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne opäť odovzdal slovo spracovateľovi 
materiálu tohto bodu programu, a to koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii 
Ondrejčákovej, ktorá informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave zazmluvnenia a čerpania jednotlivých 
projektov výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu 
„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004 (ďalej len výzva č. 2021/004) ku dňu 
01.06.2023 a zmenových konaniach. Aktuálny stav zazmluvnenia schválených projektov je nasledovný:  
 

 

Koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková uviedla k žiadosti č. 147 
(mesto Sabinov), že dňa 05.04.2023 obdržala kancelária FNPŠ žiadosť o zmenu projektu Zimný štadión Sabinov 
– I. etapa od prijímateľa mesto Sabinov. Predmetom zmeny projektu je technológia chladenia ako hlavná aktivita 
v rámci projektu. Pôvodne plánovaná technológia nepriameho chladenia má byť nahradená technológiou priameho 
chladenia v dôsledku nárastu cien energií. Zmena technológie bude mať za následok nižšiu vstupnú investíciu, 
a teda aj príspevok Fondu na podporu športu (a spolufinancovanie žiadateľa) sa alikvotne znížia. Zároveň prijímateľ 
žiada o ponechanie výšky príspevku a zaradenie novej položky do rozpočtu projektu medzi oprávnené výdavky, 
a to rolby na úpravu ľadovej plochy s laserovým zariadením a frézovacím vozíkom. Kancelária FNPŠ nemá výhrady 
voči zmene technológie chladenia oproti pôvodnej žiadosti vzhľadom na náhradu a ekonomickú úsporu oproti 
pôvodnému predloženému rozpočtu v rámci žiadosti. Kancelária FNPŠ však má výhrady voči zaradeniu novej 
položky do rozpočtu, ktoré predtým v rozpočte nefigurovali, nakoľko má za to, že nie sú nevyhnutné pre realizáciu 
projektu s prihliadnutím na obdobné prípady a rozhodnutia SR FNPŠ. Hodnota schváleného príspevku je 
931.816,00 EUR. O slovo sa prihlásil člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger a pripomenul prípad projektu v Dunajskej 
Strede, kde sa spoločne zhodli, aby si tento precedens nevyrobili a podľa jeho názoru ide o rovnaký prípad. Zmena 
technológie je prevádzkový náklad, ktorý možno podľa neho uznať v rámci zmeny rozpočtu, avšak druhú vec nie. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan súhlasil a rozumel predloženej žiadosti o zmenu technológie chladenia 
vzhľadom na zmenu cien energií, že nepriame chladenie ide do úzadia, pretože to sú vysoké prevádzkové náklady. 
Na druhú stranu je na mieste otázka, či by žiadateľ uspel, keby mal vtedy nepriame chladenie a rolbu. Podľa jeho 
názoru je potrebné držať sa rozhodovacej praxe a v obdobných prípadoch rozhodovať konzistentne. Člen SR FNPŠ 
p. Branislav Tréger ešte doplnil a vyzval na opatrnosť v prípade zmenových konaní s poukazom na uskutočnené 
verejné obstarávania a ich prípadný vplyv na výsledok súťaže. Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
zhrnul, že v konečnom dôsledku v danom prípade zmeny položky ide stále o chladenie ľadovej plochy, Fond 
na podporu športu pri tejto zmene poskytne menší príspevok, takže z toho hľadiska Fond na podporu športu šetrí 
verejné zdroje. V prípade prijímateľa dôjde aj k ušetreniu prevádzkového nákladu pri užívaní a musia začať aj nové 

Žiadosti Počet Suma 

Pôvodne schválené 90 31 758 689,54 € 

Dodatočne neschválené 1 (Rovinka) -400 000,00 € 

Odstúpenie od žiadosti 2 (Zlaté Moravce, Poltár) -432 159,00 € 

Zmluvy 81 25 274 727,14 € 

Znížená suma po VO 30 -1 374 981,85 € 

Odstúpenie od zmluvy 2 (Sládkovičovo, CZT Ružomberok) -1 511 852,00 € 

Nezazmluvnené 6 3 734 200,40 € 

AKTÍVNE PROJEKTY 85 28 493 696,69 € 

Z toho ŠINV 2 2 388 786,80 € 

VYNALOŽENÉ PROSTRIEDKY 
CELKOM 

81 23 967 944,05 € 

UŠETRENÉ PROSTRIEDKY  3 318 992,85 € 

+ ŠINV  2 388 786,80 € 

UŠETRENÉ PROSTRIEDKY 
CELKOM 

 5 707 779,65 € 
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verejné obstarávanie. Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga ešte doplnil záverom informáciu, že 
v danom prípade prijímateľ mesto Sabinov je ešte stave pred podpisom zmluvy a po schválení zmeny bude 
prijímateľ vyhlasovať ešte nové verejné obstarávanie. 
  
K žiadosti č. 19 (mesto Nové Zámky) koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia 
Ondrejčáková uviedla, že dňa 28.04.2023 bola doručená žiadosť o úpravu rozpočtu s presunom medzi skupinami 
položiek rozpočtu o viac ako 15 %. Po preskúmaní žiadosti projektové oddelenie kancelárie FNPŠ zhodnotilo, že 
zmena nebude mať vplyv na pôvodný účel projektu „Mestský multifunkčný športový areál Nové Zámky – SIHOŤ“, 
nakoľko ide o presun medzi položkami, ktoré v pôvodnom rozpočte figurovali a týkajú sa stavebných prác. 
Z uvedeného dôvodu nemá kancelária FNPŠ výhrady k žiadosti o úpravu rozpočtu. Hodnota schváleného 
príspevku je 479.853,59 EUR. 
 
V prípade žiadosti č. 17 (mesto Čadca) poskytol bližšiu informáciu projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal 
Noga s tým, že dňa 29.05.2023 bola do kancelárie FNPŠ doručená žiadosť o zmenu projektu prijímateľa mesto 
Čadca z dôvodu okolností, ktoré vystali počas realizácie projektu bol prijímateľ nútený prepracovať projektovú 
dokumentáciu a tým aj rozpočet projektu. Zároveň sa mení aj harmonogram projektu rekonštrukcie športového 
areálu. Zmeny v projektovej dokumentácii nemenia charakter projektu, avšak nový rozpočet projektu už nepočíta 
s položkou „Nekrytá tribúna” v hodnote cca 110.000 EUR (20 % hodnoty projektu) a počíta s položkou „Ostatné” 
v hodnote cca 20.000 EUR (3,5 % hodnoty projektu). Zároveň nový návrh rozpočtu počíta s presunom finančných 
prostriedkov medzi rozpočtovými skupinami vo výške presahujúcej hranicu 15 % z hodnoty projektu a bez úspory 
na položke „Nekrytá tribúna”. Presuny finančných prostriedkov medzi skupinami rozpočtových položiek 
nepokrývajú celkový nárast hodnoty položiek. Kancelária FNPŠ nemá výhrady voči zmene harmonogramu projektu 
za predpokladu, že bude dodržaná podmienka realizácie projektu a čerpania príspevku do termínu 30.10.2024 
vrátane. Kancelária FNPŠ nemá výhrady voči presunu finančných prostriedkov medzi rozpočtovými skupinami 
nad 15 % celkovej hodnoty projektu za predpokladu, že presuny sú uskutočnené medzi položkami, ktoré figurujú 
v pôvodne schválenom rozpočte a zároveň i v novom rozpočte. Kancelária FNPŠ má výhrady voči nerealizácii časti 
schváleného projektu - „Nekrytá tribúna”, pričom má za to, že ide o neoddeliteľnú súčasť predloženého projektu 
a tvorí až 1/5 celkovej hodnoty projektu. Zároveň má kancelária FNPŠ výhrady voči zaradeniu novej položky 
rozpočtu - „Ostatné”, ktorá nefigurovala v pôvodne schválenom rozpočte a má za to, že nie je nevyhnutná 
pre realizáciu schváleného projektu. Výška príspevku Fondu na podporu športu je vo výške 330.000 EUR. Člen SR 
FNPŠ p. Branislav Tréger sa opýtal, či spomínaná tribúna, ktorú nechcú rekonštruovať na úkor prekrytia, je 
samostatný stavebný objekt. Na uvedené krátko odpovedal projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga 
a potvrdil, že tribúna je v projektovej dokumentácii uvedená ako samostatný objekt. O slovo sa prihlásil aj člen SR 
FNPŠ p. Michal Varmus a uviedol, že sa na mieste bol minulý týždeň pozrieť a zhrnul, že v princípe problém je 
v tom, že po odkrytí strechy zistili, že je potrebné vymeniť káble na ozvučenie a elektriku, na svetlá a čo sa týka tej 
vonkajšej tribúny, tak v tejto časti rekonštrukcie sa mal betónový ovál len z časti vyliať asfaltom po dĺžke 20 m z jej 
a druhej strany krytej tribúny a zvyšok by ostal nedokončený. V danom prípade možno konštatovať, že celý projekt 
nebol dobre nastavený. Podľa informácií z mesta Čadca je ich zámer spraviť to, že finančné prostriedky, ktoré mali 
investovať do spomínaného asfaltu na nekrytej tribúne, použijú na krytú tribúnu a celú ju zrekonštruujú 
a dobrovoľníckymi aktivitami dorobia to, čo sa týka ochozov. Následne by zapojili do tzv. „Infra 4“ a celú kompletne 
veľkú vonkajšiu tribúnu, betónové schody a okolo by to spravili tak, že by to mohlo byť aj na korčuľovanie. Člen SR 
FNPŠ p. Gábor Asványi podporil predrečníka a informoval, že sa spolu stretli aj s primátorom mesta Čadca, ktorý 
je zo stavebného oboru a rozumie sa danej problematike a má za to, že teraz je projekt kvalitatívne lepšie 
nastavený. Zároveň opäť vyjadril podporu, aby tu zmenu SR FNPŠ odsúhlasila, pretože takáto zmena by 
podľa neho ani v procese rozhodovania a hodnotenia nič neovplyvnila. Projektový manažér kancelárie FNPŠ 
p. Michal Noga a doplnil, že po zmene rozpočtu sa jedná o rovnakú výšku nákladov na celý projekt a všetky 
prostriedky, ktoré sa zmenili sa použijú na rekonštrukciu krytej tribúny. Nesúlad videla kancelária FNPŠ v tom, že 
akoby časť projektu - vonkajšia tribúna bola z projektu a rozpočtu úplne vyňatá a presunutá na krytú tribúnu. 
Členovia SR FNPŠ následne viedli o tejto veci krátku diskusiu. Po diskusii predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan 
zhrnul celú vec, a ak nie je ešte všetko jasné navrhol radšej presunúť rozhodnutie o projekte na ďalšie zasadnutie 
SR FNPŠ aj s dodatočnými informáciami, pretože cíti, že sa môžu posunúť vpred a nemá informáciu z kancelárie 
FNPŠ, že toto rozhodnutie by vytváralo negatívny precedens do budúcnosti. Koordinátorka procesov a projektová 
manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková sa prihlásila o slovo a uviedla, že projektové oddelenie 
kancelárie FNPŠ porovnáva v rámci infraštruktúrnych výziev športoviská a zázemie a myslí si, že v rámci výzvy by 
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sa to nemalo rozlišovať, pretože celý dotknutý projekt sa týka rekonštrukcie zázemia a malo by to mat takú istú 
váhu ako napríklad v prípade projektu obce Poltár, ktorý sa týkal športovísk a tam vnímali ten nesúlad. Predseda 
SR FNPŠ p. Ladislav Križan na margo toho uviedol, že má za to, že ak sa prijímateľ prihlási do nasledujúcej 
infraštruktúrnej výzvy tzv. „Infra 4“ a ak uspejú, až vtedy vníma ako relevantné otázku prípadného precedensu 
do budúcna, keďže SR FNPŠ rozhoduje na základe aktuálne dostupných faktov. Člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger 
sa prihlásil s poznámkou, že so spomínaným nemá problém akurát ,že je to rozčlenené na dva stavebné objekty, 
zhromažďujú prostriedky, ktoré sú dané kvalitatívne do menšieho priestoru na to, aby to spravili s ozvučením 
a ďalšími technológiami. Z uvedeného má za to, že ide o inú problematiku ako v prípade projektu obce Poltár. 
V uvedenom ho máta skôr to, že v projektovej dokumentácii ide o dva stavebné objekty. Prítomní členovia SR 
FNPŠ opätovne viedli diskusiu k projektu najmä o predloženej projektovej dokumentácii, o možnostiach zmien 
rozpočtu v akých prípadoch je to v súlade so zmluvou o príspevku a prípadne výzvou. Vo výsledku sa zhodli, že 
požadovanú zmenu projektu schvália v celom rozsahu ako v žiadosti prijímateľ požadoval.  
 
Následne koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková pokračovala 
a ďalej informovala členov SR FNPŠ o aktuálnom stave čerpania finančných prostriedkov alokovaných na výzvu č. 
2021/004. V termíne od 14.04.2023 do 01.06.2023 bola na 1. platbu - 80 % z príspevku vyplatená suma vo výške 
395.782,40 EUR, na 2. platbu - zvyšnú časť z príspevku bola pre 2 prijímateľov vyplatená suma vo výške 
36.674,21 EUR: 
 

Prijímateľ Suma 

Obec Chorvátsky Grob – 1.platba 395 782,40 € 

Partizán Bardejov BŠK a.s.  – 2.platba 25 429,15 € 

Obec Valaliky – 2.platba 11 245,06 € 

CELKOM 432 456,608 € 

 
Celkovo bolo v termíne ku dňu 01.06.2023 na 1. platbu - 80% z príspevku vyplatená suma vo výške spolu 20 992 
143,176 € pre 80 prijímateľov, z toho ďalším 2 prijímateľom Partizán Bardejov BŠK a.s. a Obec Valaliky bola 
uhradená aj 2. platba – zvyšná časť príspevku, spolu vo výške 36.674,21 EUR, a teda 10 projektov bolo finančne 
ukončených (MESTSKÉ ŠPORTOVÉ KLUBY POVAŽSKÁ BYSTRICA, s.r.o., Mestská časť Bratislava – Karlova 
Ves, FC Petržalka, družstvo, Mestská časť Bratislava – Petržalka,  Mesto Martin, Obec Dolná Súča, Mesto Malacky, 
MŠK Žilina, a.s., Partizán Bardejov BŠK a.s. a Obec Valaliky.) V uvedenej sume pre 1 . platbu - 80 % z príspevku 
sú zahrnuté aj sumy príspevkov pre ŠINV v celkovej výške 1.911.029,44 EUR pre prijímateľov:  

- Mesto Trenčín - 80% z príspevku - 911.029,44 EUR 
- Mesto Košice - 80% z príspevku – 1.000.000,00 EUR 

a spolu s prijímateľom Slovenský zväz biatlonu, ktorému bolo poukázaných 100 % z príspevku vo výške 
99.135,67 EUR dňa 23.12.2022 predstavuje táto suma spolu sumu vo výške 2.010.165,11 EUR. Dňa 31.03.2023 
prijímateľ CZT Ružomberok, s.r.o. odstúpil od Zmluvy o príspevku na projekt podpory športu č. Z-2021/004-70 
a dňa 20.04.2023 vrátil poskytnutú sumu - 1. platbu 80 % z príspevku vo výške 826.035,29 EUR na účet 
poskytovateľa.  
 
Celkovo bola v termíne ku dňu 01.06.2023 pre 81 prijímateľov poskytnutá suma vo výške 20.749.774,384 EUR.  

Spolu 81 prijímateľov Celkom vyplatené ku dňu 01.06.2023 20.749.774,384 EUR 

 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 

 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 
 

Uznesenie č. 9/4/2023 
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1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených 
žiadostí o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 
o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2021/004. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu projektu v rámci žiadosti 
č. 147 (mesto Sabinov) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004 a schvaľuje 
žiadosť čiastočne (iba v časti zmeny technológie chladenia). 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu rozpočtu projektu v rámci 
žiadosti č. 19 (mesto Nové Zámky) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 
príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 
číslo: 2021/004 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu projektu v rámci žiadosti č. 17 
(mesto Čadca) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 
programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004 a rozhodla, že 
žiadosť schvaľuje. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 

10. VÝZVA NA PREDKLADANIE ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU NA PROJEKT PODPORY ŠPORTU 
V RÁMCI PROGRAMU „VÝSTAVBA, REKONŠTRUKCIA A MODERNIZÁCIA ŠPORTOVEJ 
INFRAŠTRUKTÚRY“ ČÍSLO: 2022/002 A) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE FORMÁLNEJ KONTROLY 
PREDLOŽENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU B) INFORMÁCIA O AKTUÁLNOM STAVE 
HODNOTENIA POSTÚPENÝCH ŽIADOSTÍ O POSKYTNUTIE PRÍSPEVKU C) SCHVAĽOVANIE NÁVRHU 
O NAVÝŠENIE ALKOKOVANEJ SUMY FINANČNÝCH PROSTRIEDKOV V RÁMCI VÝZVY Č. 2022/002  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan, poďakoval kolegom z kancelárie FNPŠ za prípravu 
materiálov k bodu programu zasadnutia a následne odovzdal slovo podpredsedovi SR FNPŠ p. Gáborovi 
Asványimu, ktorý informoval, že bude potrebné prerokovať v rámci tohto bodu formálnu kontrolu predložených 
žiadostí o poskytnutie príspevku a žiadosti, ktoré sú navrhnuté na vyradenie, správu z hodnotenia žiadostí 
odbornou komisiou a navýšenie finančných prostriedkov vo výzve č. 2022/002. Následne stručnú správu o stave 
formálnej kontroly poskytol projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga, ktorý prítomných členov SR 
FNPŠ informoval, že kancelária FNPŠ vykonala formálnu kontrolu a skontrolovaných bolo celkovo 199 žiadostí 
z toho: 

• 170 žiadostí odoslaných na hodnotenie odbornou komisiou, 

• 29 žiadostí aktuálne bolo navrhnutých na vyradenie pre rôzne nesplnenie podmienok výzvy 
č. 2022/002, pričom zoznam spolu s odôvodnením a popisom má k dispozícii SR FNPŠ v rámci podkladov 
k zasadnutiu s názvom ,,Vyradené projekty”. 
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Projektový manažér kancelárie FNPŠ p. Michal Noga doplnil, že jedna žiadosť č. 47 (mesto Bojnice) z 29 
navrhovaných na vyradenie je ešte otvorená z dôvodu dodatočného doloženia dokladov a preverujú ju, pretože 
v rámci lehoty na dožiadanie žiadateľ doručil potrebný dokument krátko pred zasadnutím SR FNPŠ, a to uznesenie 
zastupiteľstva s dátumom v zmysle výzvy č. 2022/002, avšak uznesenie nekorešponduje so žiadosťou o príspevok 
na projekt. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi vypichol z navrhovaných žiadostí na vyradenie jeden subjekt 
– Banskobystrický samosprávny kraj (ďalej len „BBSK“), ktorý podal žiadosť o príspevok na projekt po termíne. 
Uvedenú vec priblížila koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková a 
uviedla, že predmetná žiadosť bola doručená deň po termíne na prekladanie žiadostí. Z uvedeného dôvodu bola 
žiadosť automaticky vyradená a ďalšia kontrola už neprebehla. Na uvedená zareagoval člen SR FNPŠ p. Lukáš 
Pitek a uviedol, že pri tejto veci pripomenul prípad žiadateľa FK Poprad, aby sa ustálilo teda, kedy je podanie po 
termíne akceptované a kedy nie aj s ohľadom na vyjadrenie DR FNPŠ k prípadu predloženia vyúčtovania 
prijímateľa FK Poprad. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík na to 
uviedol, že je rozdiel termín na podanie žiadosti o poskytnutie príspevku na projekt a termín na zaslanie formálneho 
vyúčtovania podľa zákona o finančnej kontrole, ide o dve rozdielne právne veci. Koordinátorka procesov a 
projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková v tejto veci doplnila, že v prípade prijímateľa FK 
Poprad bol avizovaný technický problém a bolo predložené aj odôvodnenie. V prípade žiadateľa BBSK nebol nijako 
avizovaný nejaký technický problém a nemožnosť doručenia, pretože mali prípad žiadateľa, ktorý mal technický 
problém, ale upozornil na to kanceláriu FNPŠ a poslal podklady, kde relevantne preukázal nemožnosť doručenia 
prostredníctvom elektronickej schránky slovensko.sk. Následne sa viedla diskusia o akceptovaní žiadosti 
doručenej po termíne na prekladanie žiadostí o príspevok na projekt, a že sa má taká žiadosť posudzovať alebo 
by mala byť posudzovaná iným spôsobom. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu p. Peter Dedík 
na margo uvedeného ešte dodal, že pri posudzovaní prípadu DR FNPŠ s oneskoreným doručením vyúčtovania FK 
Poprad bolo irelevantné tvrdenie o technickej chybe ako dôvode na neskoré predloženie podkladov na vyúčtovanie, 
pretože v danom prípade sa postupovalo v zmysle zákona o finančnej kontrole, kde nepredloženie vyúčtovania 
v termíne nebolo spojené s účinkami neakceptovania podania ako takého. Člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek len dodal, 
že jemu ide len o konzistentnosť v posudzovaní predložených žiadostí, preto vzniesol dotaz. Následne sa viedla 
krátka diskusia o tejto veci, že je škoda pre samotný projekt, ak sa podá žiadosť po termíne z uvedeného dôvodu. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan v prípade tejto žiadosti uviedol, že ak sa jedná napr. o školskú telocvičňu, 
spomenul ďalšie programy viacerých subjektov aktuálne vyhlásené, kde tiež možno žiadať finančné prostriedky na 
podporu rozvoja športovej infraštruktúry predovšetkým školskej. V nadväznosti na všetko čo odznelo, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan zhrnul, že formálna kontrola je primárne kompetencia kancelárie FNPŠ, ale teraz je 
priestor na otázky aj pre členov SR FNPŠ k tejto veci na vysvetlenie. Keďže neboli žiadne otázky, záverom ešte 
podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi uviedol prípad, skôr ako podnet na diskusiu do budúcnosti, kedy bola 
žiadosť o príspevok doručená síce v termíne, ale zlému subjektu prostredníctvom e-schránky, napríklad inému 
fondu. Celú časť o formálnej kontrole uzavrel predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan s tým, že je potrebné si 
uvedomiť, že nemožno uspokojiť všetkých. 
 
Pri téme hodnotenia postúpených žiadostí odbornou komisiou „Športová infraštruktúra“) dostal od predsedu SR 
FNPŠ p. Ladislava Križana slovo projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš, ktorý 
informoval, že spolu je potrebných vykonať 585 hodnotení, aktuálne sa vykonalo alebo vykonáva 376 hodnotení 
a 209 ich chýba. Celkovo vyhodnotených projektov spolu je 62 projektov. Činnosť odbornej komisie a hodnotenie 
jednotlivých projektov prebieha dobre, avšak majú dva prípady, kde hodnotenie prebieha pomalšie ako u ostatných 
hodnotiteľov. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi sa vrátil k stave hodnotenia hodnotiteľov ako už spomenul 
v predchádzajúcom bode. Ubezpečil prítomných členov SR FNPŠ, že tento proces si manažérsky zabezpečia 
spolu s kanceláriou FNPŠ, pretože je potrebné to riešiť, že niekto nehodnotí pridelené projekty prakticky vôbec, 
avšak je nutné riešiť situáciu aj s ohľadom na solidaritu s inými hodnotiteľmi, ktorí už hodnotili veľa a viac projektov 
prideľovať už nechcú. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval podpredsedovi SR FNPŠ p. Gáborovi 
Asványimu a kolegom z kancelárie FNPŠ za administráciu už šiesteho zasadnutia odbornej komisie. Všetko je 
stále ešte v časovom limite, ale dal na zváženie prípadné predloženie návrhu na prípadné odvolanie, ak sa situácia 
s hodnotením žiadostí nečinných členov odbornej komisie nezmení, ktorí brzdia proces hodnotenia, pretože sa 
tomu venujú už tri týždne a vníma riziko nestihnutia termínu 30.06.2023, kedy sa majú príspevky na projekt 
schvaľovať. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi len doplnil, že deň po zasadnutí SR FNPŠ sa telefonicky 
s dotknutými členmi odbornej komisie spojí, následne môže dôjsť k prípadnému prerozdeleniu žiadostí. Nebude 
nutné kvôli tomu posilniť člensky odbornú komisiu a následne ponechal na zváženie, či pristúpiť k exemplárnemu 



 24 

riešeniu. Zároveň aj smerom k odporúčaniam DR FNPŠ uviedol, že v tejto výzve č. 2022/002 navzájom hodnotitelia 
nevidia, kto čo hodnotil, delty sa diskrétne posúvajú, aby to iní členovia odbornej komisie nevideli a po hodnotení 
si to vykomunikujú medzi sebou. Až na poslednom zasadnutí odbornej komisie každý uvidí ten proces ako je. 
Zároveň členov SR FNPŠ informoval, že už zozbierali veľa nových podnetov do ďalších infraštruktúrnych výziev, 
a to z dôvodu množstva podnetov od členov odbornej komisie, ktorí sú zo stavebného oboru a sú veľmi pedantní. 
 
Slovo dostal projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš, ktorý doplnil ešte pred samotnou 
diskusiou o potenciálnom navyšovaní alokácie výzvy č. 2022/002, že v tejto chvíli podľa poradia, ktoré sa 
samozrejme po ukončení hodnotenia môže zmeniť. Pri súčasnej alokácii 17,6 mil. EUR prichádza do úvahy 
podpora približne 35 projektov a pri maximálnom navýšení na 33 mil. EUR približne 80 projektov. Následne 
odprezentoval prítomným dáta čerpania finančných prostriedkov z predchádzajúcich výziev, rezervy a potenciál 
na čerpanie ako aj dátovú analýzu predpokladu ďalšieho čerpania v rámci výziev vyhlásených fondom. Z prvej 
výzvy č. 2020/001 sa napríklad 20 % finančných prostriedkov vrátilo, a to napr. z dôvodov odstúpenia od zmluvy, 
nezrealizovania prác alebo zníženie cien. V prípade, ak sa SR FNPŠ zhodne o navýšení o 15,4 mil. EUR 
na celkových 33 mil. EUR, bude Fond na podporu športu v pluse aj s rezervami, ak sa do konca roka ešte niečo 
vráti z rôznych dôvodov. V prípade finančných prostriedkov čerpaných Fondom na podporu športu v súlade s § 22 
zákona o fonde by mal podľa nastavených prognóz vykazovať kladné čísla. V prípade finančných prostriedkov 
poskytnutých v zmysle uznesenia vlády SR na podporu ŠINV to podľa aktuálne zamýšľanej podpory projektov 
ŠINV nemusí na konci dňa vzhľadom na aktuálny stav čerpania, vykazovať kladné čísla. Predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan poďakoval a otvoril diskusiu k tejto téme. Na základe toho podpredseda SR FNPŠ p. Gábor 
Asványi podotkol a je rád, že o navýšení rozhoduje SR FNPŠ ešte predtým ako vôbec videli nejaké konkrétne 
hodnotenie – konkrétny projekt, čo ocenil aj predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. 
Peter Dedík a informáciu o navýšení vzal na vedomie. V tej súvislosti ešte predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ 
sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík hovoril o tom, že ÚHP nie je komfortné s tým, že finančné prostriedky, 
ktoré prídu Fondu na podporu športu na účet vo februári, na tieto finančné prostriedky vypíše výzvu až v decembri, 
čiže vidí skoro rok posun vo vyhlasovaní, pričom proces schvaľovania o poskytnutí príspevku a ich čerpanie 
nastane viac ako rok a pol po pripísaní finančných prostriedkov na účet Fondu na podporu športu. Na základe 
uvedeného ÚHP odporučilo Fondu na podporu športu vypisovať výzvy skôr. Následne sa viedla krátka diskusia 
o finančných modeloch čerpania poskytnutých finančných prostriedkov Fondu na podporu športu podľa § 22 
zákona o fonde. Na to konto projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš podotkol, že keby 
sa teraz navýšila alokácia výzvy č. 2022/002 ešte o 10 mil. EUR, už by bol Fond na podporu športu v modeli, ktorý 
by ÚHP vyhovoval, ale otázna by bola následne hospodárnosť použitia finančných prostriedkov, keby sa podporujú 
aj projekty s napríklad 20 bodmi, a to už nemusí byť kvalitné. Na záver podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi 
uviedol, že možno by teda bolo na zvážení vypisovať výzvy podstatne skôr ako v decembri. Projektový manažér 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš skonštatoval, že podľa prezentovaného modelu čerpania už to 
máme zvládnuté a už vnímame stav ako to funguje a začali sme čerpať. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnej časti bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o tejto časti bodu programu. 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 10/4/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave formálnej 
kontroly predložených žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hodnotenia 
postúpených žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 
športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje navýšenie pôvodnej sumy alokovanej na výzvu 
na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia 
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a modernizácia športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 uznesením prijatým hlasovaním per rollam č. 11/2022 
SR FNPŠ, a to o 15,4 mil. EUR, pričom navýšená alokácia predstavuje sumu vo výške 33 mil. EUR.  
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 9 
 
Za: 9 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
11. ŠPORTOVÁ INFRAŠTRUKTÚRA NÁRODNÉHO VÝZNAMU  
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a následne odovzdal slovo projektovému manažérovi 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslavovi Jenčušovi, aby informoval prítomných o uskutočnených zmenách 
a postupoch v projektoch ŠINV od posledného zasadnutia SR FNPŠ. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie 
FNPŠ p. Radoslav Jenčuš uviedol, že je aktuálne osem projektov schválených, ktoré sú v rôznom stave 
rozpracovania. Medzi projektmi v rozmedzí výšky príspevkov od 1 mil. EUR do 5 mil. EUR je len jeden projekt 
„Výstavba Futbalového štadióna Tatran Aréna“ v Prešove, pretože má zabezpečenú kompletnú dokumentáciu 
vrátane stanoviska ÚHP a PMÚ. Zároveň informoval, že na dnešnom zasadnutí SR FNPŠ je možné schváliť štyri 
projekty s výškou príspevku do 1 mil. EUR, hoci nie všetky majú ukončené verejné obstarávania / verejné obchodné 
súťaže, ale sú v takej fáze, že pokiaľ by ich SR FNPŠ schválila, tak kým žiadatelia ukončia procesy, my ich môžeme 
posudzovať z hľadiska pravidiel štátnej pomoci a prípadne postúpiť žiadosť o stanovisko na PMÚ SR. Na konci by 
sa na základe stanoviska PMÚ SR podpísala alebo nepodpísala zmluva o poskytnutí príspevku. Zvyšné tri projekty 
v rozmedzí výšky príspevkov od 1 mil. EUR do 5 mil. EUR sú v rôznom procese s ÚHP.  
 
V rámci tohto bodu sa online pripojil k zasadnutiu člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek, čím došlo k zmene kvóra 
členov SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Následne predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan udelil slovo predsedovi DR FNPŠ a generálnemu riaditeľovi sekcie 
športu MŠVVŠ SR p. Petrovi Dedíkovi a uviedol, že všetkých päť projektov, ktoré sú naformulované v návrhoch 
uznesení SR FNPŠ na schválenie príspevku by odporučil podporiť a schváliť, aby sa Fond na podporu športu 
konečne posunul v tejto agende. V prípade projektov ŠINV, pre neho ostáva otázka na diskusiu, ktorú otvoril 
predseda SR FNPŠ, ohľadom prípadného spolufinancovania týchto projektov a jej miery a výške. Podľa jeho 
názoru by tam určitá miera spolufinancovania mala byť zo strany potenciálnych žiadateľov, ale ponechá to však 
na rozhodnutí SR FNPŠ. V prípade podpory a financovania projektu Národného biatlonového centra v Osrblí (ďalej 
len „NBC Osrblie“) uviedol, že nevidí dôvod financovania časti materiálno-technického vybavenia NBC Osrblie 
zo strany Fondu na podporu športu ako oprávnený výdavok. Uvedené by ponechal na tom, aby si to financoval 
žiadateľ sám v rámci spolufinancovania vo výške 10 % alebo 20 %, ponechá to však na zváženie SR FNPŠ. Ďalej 
sa pristavil k projektu „Výstavby futbalového štadióna Futbal Tatran Arény“ v Prešove. Ak vníma správne 
stanovisko ÚHP, ktoré uviedlo, že projekt je predražený, a to oproti štandardným cenám o cca 550-tisíc EUR, ale 
v konečnom výsledku je stanovisko ÚHP kladné pre podporu tohto projektu. Následne sa viedla diskusia o výklade 
dotknutého stanoviska ÚHP a vnímaní posudzovania porovnávaných cien. Predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ 
sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík uviedol, že aj so Slovenským futbalovým zväzom urobili všetko preto, aby 
to PMÚ SR odsúhlasil, pretože existovali tam úskalia, ktoré si vopred neuvedomili a teší ho, že sa to podarilo 
vyriešiť. Odporúča SR FNPŠ, aby sa nejak vysporiadala so stanoviskom ÚHP k spomínanému predraženiu 
a prezentoval návrh na prípadné alikvotne zníženie príspevku Fondu na podporu športu v pomere k celkovej 
hodnote predraženia a ceny projektu. Vzhľadom k tomu, že predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu 
MŠVVŠ SR p. Peter Dedík bude musieť pre pracovné povinnosti opustiť predčasne zasadnutie SR FNPŠ, vyzval 
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ho predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ku komentáru k príprave materiálu na vládu Slovenskej republiky, 
tykajúcom sa vrátenia finančných prostriedkov z dôvodu nepripravenosti projektov ŠINV. Ten uviedol, že materiál 
na MŠVVŠ SR pripravili v kontexte aktuálneho stavu, nevidí zatiaľ dôvod sa odkloniť od pôvodného návrhu a podľa 
jeho názoru je ideálne predložiť to čo najskôr na vládu SR, aby v prípade, že to vláda neodsúhlasí, aby sa stihlo 
ešte na to nejak konštruktívne reagovať. Zámer je vrátiť v tomto roku 20 mil. EUR s tým, že tento rok sa použije 
5,7 mil. EUR a akákoľvek časť zo 7 mil. EUR, ktoré možno čerpať až do roku 2024. Následne vo februári budúceho 
roka by sa vrátilo Fondu na podporu športu 10 mil. EUR. Toto je ten zámer a odôvodnenie je také, aby do budúcna 
bola ochota vlády SR na tieto projekty financie vyčleniť, aby sa aktuálne tieto finančné prostriedky neminuli na 
športovú infraštruktúru, ktorá nemá status ŠINV. O predmetnej veci rokovali aj s prezidentom SOŠV p. Antonom 
Siekelom, ktorý tento zámer podporil. Ak by sa SR FNPŠ stotožnila s týmto zámerom a vyjadrila k tomu podporné 
stanovisko, môže to prispieť k lepšiemu postaveniu pri predkladaní návrhu na vládu SR. Projektový manažér 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš si vzal slovo a na margo toho uviedol, ako by sa tento zámer 
premietol v rámci Fondu na podporu športu. Ak by sa dnes schválili spomínané štyri malé projekty a jeden veľký, 
to je spolu 8,2 mil. EUR, ostane z balíka finančných prostriedkov na ŠINV ešte 5,8 mil. EUR. Ak vrátime 20 mil. 
EUR a dôjde následne roky 10 mil. EUR a ďalší rok 10 mil. EUR, zo ŠINV ostanú 4 mil. EUR na účte Fondu na 
podporu športu, ale po rezerváciách by sme boli až - 14 mil. EUR, tie sú pred rezervované, ale to je kryté tým, čo 
príde v budúcnosti. V danom prípade ide o optimistický variant. O slovo sa prihlásil aj člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek 
a vyjadril sa, že rešpektuje stanovisko ÚHP, ale má za to, že porovnávali neporovnateľné, a to kvôli časovému 
hľadisku, v ktorom porovnávali ceny, kedy sa začalo stavať a s ohľadom na to, že nárast cien prišiel až po invázii 
a vojne. Podľa jeho mienky je nutné si filozoficky do budúcna povedať a nastaviť si, že či na základe stanoviska 
ÚHP sa následne bude napr. alikvotne krátiť príspevok Fondu na podporu športu. Podľa člena SR FNPŠ p. 
Branislava Trégera je dôležité povedať, že stanovisko ÚHP je kladné, a vzhľadom na to si vie predstaviť to podporiť, 
ale nie ako šťastný vníma stav, že 14 mil. EUR má Fond na podporu športu v roku 2023 výpadok a budúce príjmy 
v rokoch 2024 a 2025 nie sú isté, toto je podľa neho problematické. Na uvedené člena SR FNPŠ p. Lukáša Piteka 
zareagoval predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu MŠVVŠ SR p. Peter Dedík a uviedol, že 
spochybňovať vyjadrenie ÚHP o správnosti dát v reálnom čase si nemyslí, že je na mieste. V danom prípade je 
potrebné vnímať aj to, čo ÚHP v stanovisku uvádza k samotnému procesu a termínu predkladania žiadosti 
o stanovisko ÚHP. Do budúcna odporúča upraviť samotný proces inak. Na margo toho, čo odznelo, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan sa ujal slova a vysvetlil prečo pri projekte Futbalového štadióna Futbal Tatran Arény bude 
hlasovať za a prečo bude hlasovať za výšku príspevku, ktorý žiadali. Má za to, že existujú pomerne rozsiahle štúdie, 
ktoré hovoria o tom, že všetky veľké športové investície - viac ako 90 % z nich pri stave „plán verzus realita“ skončia 
tak, že náklady, ktoré budú spojené s tým, sú výrazne vyššie. To je argument, prečo bude hlasovať v tomto 
konkrétnom prípade za aj napriek stanovisku ÚHP. Dotknutý projekt tu existuje už od roku 2003 a v roku 2025 sa 
majú uskutočniť aj Majstrovstvá Európy vo futbale hráčov do 21 rokov na Slovensku. Ako kľúčový moment však 
uviedol, že 51 %-ný vlastník stavby, ktorý bude znášať potom náklady budúcej prevádzky poskytol sumu vo výške 
7 mil. EUR z vlastného rozpočtu a novozvolení poslanci mesta Prešov povedali, že budú dávať 27 mil. EUR potom 
ako tam SR FNPŠ pred štyrmi mesiacmi bola. Takisto poslanci Prešovského samosprávneho kraja, ktorý je 49%-
ný vlastník prispeje 7 mil. EUR, ďalej spolufinancovanie zo strany SFZ a štátu je také aké je. Predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan je hlboko presvedčený o tom, že ten projekt je potrebne zrealizovať pre účely Majstrovstiev 
Európy vo futbale hráčov do 21 rokov a zároveň je to jediný projekt, ktorý je pripravený a prešiel ÚHP a PMÚ SR. 
Zároveň by bol rád pri schvaľovaní, aby bolo zrejmé, že príspevok vo výške 4,8 mil. EUR zo strany Fondu na 
podporu športu je v maximálnej výške a nemôže byť za žiadnych okolností navyšovaný. Záverom uviedol, že volal 
s primátorom mesta Prešov, po stanovisku PMÚ SR je ich zmluva s dodávateľom účinná a idú odovzdávať stavbu. 
Mesto Prešov je pripravené na to a vie, že 4,8 mil. EUR musí vyčerpať do konca roka a rovnako tak vie, že keď ich 
nevyčerpá, budú ich musieť vrátiť Fondu na podporu športu a Fond na podporu športu ich vráti štátu. Následne sa 
viedla ešte krátka diskusia o odporúčacom charaktere stanovísk ÚHP a ako to chápať do budúcna v prípade 
uvedených odlišností. 
 
V rámci tohto bodu opustil zasadnutie SR FNPŠ predseda DR FNPŠ a generálny riaditeľ sekcie športu 
MŠVVŠ SR p. Peter Dedík.  
 
Ďalší projekt, ktorému sa členovia SR FNPŠ bližšie venovali bol projekt modernizácie NBC Osrblie. Projektový 
manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš na úvod uviedol, že v ich prípade sa jedná 
o nehospodársku činnosť, na čom sa zhodli aj s predsedom SR FNPŠ p. Ladislavom Križanom. Tento projekt 
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nebude posudzovaný z hľadiska štátnej pomoci PMÚ SR. Žiadateľ má ukončené verejné obstarávania a možnosť 
čerpania príspevku po podpise zmluvy o príspevku bude okamžité, pretože majú ambíciu zrealizovať to už 
do augusta 2023 na majstrovstvá v letnom biatlone, aby to vedeli využiť, ale cieľová časová méta je január 2024 
na Majstrovstvá Európy v zimnom biatlone. V danom prípade je pripravenosť projektu najlepšia. Predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za úvodné slovo a otvoril diskusiu. Člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška otvoril 
tému spolufinancovania, pretože doteraz sa nenastavovala výška spolufinancovania, či je toto odkomunikované 
a či budú rôzne výšky spolufinancovania. Na uvedené reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a zhodnotil, 
že máme projekty, ktoré sú rôznorodé. V niektorých je hospodárska činnosť, v niektorých nie je hospodárska 
činnosť, v niektorých projektoch ako náhle schválime výšku spolufinancovania je vôbec otázne či sa ten projekt 
dokáže zrealizovať a sú projekty, ktoré majú pripravené spolufinancovanie. Možnosti sú viaceré. Prvá možnosť, že 
nikto nemá žiadne spolufinancovanie, čo si je podľa neho, ale potom dôležité odôvodniť vo vzťahu k projektom 
ŠINV podporených v rámci infraštruktúrnych výziev (Trenčín, Košice). Druhá možnosť je, že spolufinancovanie je 
na rovnakej výške a tretia možnosť, že spolufinancovanie je na rôznej výške. Dôvod nízkeho spolufinancovania 
pri tomto projekte je ten, že inak by to nemohli zrealizovať, reálne za posledných 10 rokov všetky kapitálové 
investície do NBC Osrblie, ktoré sú zapísané v účtovníctve boli externé zdroje a podľa jeho informácií ani 
podľa aktuálne schváleného rozpočtu nerátajú so spolufinancovaním. Ako uviedol, mal deň pred zasadnutím SR 
FNPŠ diskusiu s prezidentom SOŠV p. Antonom Siekelom a na nej otvoril diskusiu spolufinancovania vo vzťahu 
ku všetkým projektom. Téma spolufinancovania nebola nikde v rámci projektov ŠINV ustanovená. Ak správne 
pochopil, tak SOŠV podporuje to, aby projekty boli schválené bez spolufinancovania. Prednesenú informáciu 
korigoval podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi a upresnil, že sa to týkalo toho, aby boli predchádzajúce 
rokovania so subjektami podporené v tomto programe, ale aj do budúcna. Boli podnety na to, aby sa celý proces 
štandardizoval, nakoľko v zákone o fonde je uvedené iba, že Fond na podporu športu podporuje túto oblasť. 
Na úrovni SR FNPŠ je potrebné iniciovať kroky k štandardizovaniu krokov a procesov v oblasti ŠINV. Aktuálne je 
ale problém v tom, že s niektorými subjektmi komunikujeme, ale proces nie je štandardizovaný, takže vo finále, ak 
má príspevok ŠINV prispieť k tomu, aby sa tam konali letné majstrovstvá sveta a vo finále im povieme, že majú 
mať spolufinancovanie a urobíme tam nejakú podmienku, o ktorej sa predtým nerokovalo, tak môže to celý rokovací 
proces narušiť a môže to ohroziť aj realizáciu samotného projektu. Ak teraz Fond na podporu športu bude pri tomto 
projekte požadovať spolufinancovanie vo výške 30 %, tak zlikvidujeme celý projekt a oni sa budú oprávnene 
dotazovať, prečo sme to neavizovali skôr. Dnes nie je spolufinancovanie nikde zadefinované, v akej výške alebo 
úrovniach a podmienkach, čiže ide o akt konsenzu, ktorý si SR FNPŠ schváli. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav 
Križan doplnil a súhlasil s vyjadrením podpredsedu SR FNPŠ, avšak je extrémne zložité riešiť spolufinancovanie 
na projektoch, ktoré nemajú hospodársku činnosť ako v tomto konkrétnom prípade. V prípade tohto projektu nemá 
problém hlasovať za poskytnutie príspevku aj bez spolufinancovania a vie si to odôvodniť. Projektový manažér 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš doplnil, že financie vo výške 8-tisíc EUR dávajú z vlastných zdrojov 
a to na kolaudáciu, inžiniering, stavebný dozor a terénne úpravy a od Fondu na podporu športu žiadajú približne 
650-tisíc EUR na nové servisné bunky - mobilné kontajnery pre zúčastnené krajiny, ktoré je nevyhnutné zabezpečiť 
na prípravu lyží a ako zázemie pre športovcov. Bez tejto investície nie je možné usporiadať Majstrovstvá Európy 
v januári 2024. Ďalej na nákup mobilnej tribúny pre divákov a nákup obslužného technického vozidla – štvorkolka 
vrátane zimných pásov na bežecké trate. Následne sa viedla krátka diskusia o projekte a o stave ŠINV. 
Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi poukázal opäť na potrebu štandardizovania postupu, akým spôsobom 
projekt získa príspevok zo zdrojov ŠINV, pretože je to potrebné aj pre komunikáciu so subjektami. Ak má byť 
spolufinancovanie, je nevyhnutne potrebné to od začiatku komunikovať s potenciálnym žiadateľom. Momentálne 
sa to rieši ad hoc, prípad od prípadu. Následne prebehne krátka diskusia o dotknutom projekte, o frekvencii 
podávania žiadostí, ktoré podáva žiadateľ na jednu ŠINV ako aj o štandardoch na podporu projektov ŠINV. 
Na záver predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan položil do pléna otázku, či sú ešte nejaké otázky k projektu NBC 
Osrblie a najmä či má niekto námietky, aby sa odsúhlasil tento projekt aj bez nulového spolufinancovania? 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a aj podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi sa zhodli na skutočnosti, že 
pri takýchto projektov ŠINV bude pravdepodobne variabilita spolufinancovania, keďže tento aspekt sa nedá úplne 
štandardizovať. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan doplnil, že by si vedel predstaviť štandardy napríklad 
pri zimných štadiónoch a multifunkčných halách a iná situácia je pri futbalových štadiónoch, iná situácia je 
pri športoviskách, kde je výlučne nehospodárska činnosť. Vzhľadom na to, že nikto sa k predloženej otázke 
nevyjadril, prešli členovia SR FNPŠ k ďalšiemu projektu.  
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Predmetom následných diskusií sa stal projekt „Modernizácie plavárne Pasienky“, preto projektový manažér 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš informoval, že žiadateľ podal oficiálnu žiadosť. Prešiel formálnou 
kontrolou, na doloženie ostal jeden dokument, následne sa bude projekt prechádzať s PMÚ SR v rámci posúdenia 
štátnej pomoci ad hoc. Verejné obstarávania majú na niekoľko jednotlivých súťaží, jednu časť majú ukončenú, ak 
sa odsúhlasí príspevok, zmluvu na poskytnutie príspevku bude možné uzatvoriť až po zrealizovaní všetkých 
verejných obstarávaní. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za úvod, vopred avizoval, že v tomto 
uznesení hlasovať nebude pre svoj zrejmý konflikt záujmu, pretože v civilnej práci sa podieľal na žiadosti, ktorú 
podávalo hlavné mesto Bratislava ako žiadateľ. Zároveň zhrnul pár historický faktov a to, že v roku 1999 získalo 
hlavné mesto Bratislava plaváreň do správy zo SZTK avšak bez pozemkov pod ňou, za posledných 20 rokov tam 
z verejného rozpočtu bolo investovaných okolo 240-tisíc EUR. Hlavné mesto Bratislava vysporiadalo pozemky 
pod plavárňou v hodnote 2 mil. EUR zámenou so štátom, bola financovaná kanalizácia v rámci výzvy č. 2020/001 
a zrealizovala sa rekonštrukcia šatní. Plaváreň Pasienky sa v najbližšiu nedeľu zatvára a z vlastných zdrojov mesta 
sa bude realizovať výmena výmenníkov za 110-tisíc EUR, dňa 14.06.2023 sa otvárajú obálky na súťaž výmeny 
celej technológie, za pol milióna EUR, ak sa podarí nájsť zhotoviteľ ako víťazný uchádzač spomínaného verejného 
obstarávania, tak po lete ostane ešte pol roka zatvorená. Záverom ešte podotkol, že druhé verejné obstarávanie 
v rámci projektu sú nove podhľady a hlavné mesto Bratislava vyčlenilo na projekt spolufinancovanie vo výške 30 % 
z celkovej výšky projektu. 
 
Vzhľadom k tomu, že neboli žiadne doplňujúce otázky k predchádzajúcemu projektu, prešiel projektový manažér 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš k ďalšiemu projektu, a to projektu „Modernizácie Národného 
tenisového centra“ v Bratislave. Predmetom tohto projektu je obnova a rekonštrukcia Národného tenisového centra 
po 20 rokoch prevádzky. Žiadateľ navrhuje spolufinancovanie vo výške 20 %. Vo všeobecnosti ide o samostatné 
investičné celky, a teda je možné fázovanie projektu, ktoré pozostáva z niekoľkých častí ako výmeny ozvučenia 
centrálneho dvorca, LED obrazoviek závesných pre centrálny dvorec, výmeny MaR pre klimatizáciu a 
vzduchotechniku, montáže 3 ks nových tenisových povrchov pre centrálnu halu, montáže 2 ks nových tenisových 
povrchov pre tréningovú halu, informačného systému perimeter pre centrálnu halu, kompletnej rekonštrukcie 
štyroch squashových kurtov a ochranného prekrytia tenisových povrchov puzzle systémom. Ako ďalej informoval, 
bude potrebné posúdenie projektu v zmysle pravidiel štátnej pomoci ad hoc. V nadväznosti na uvedené člen SR 
FNPŠ p. Ivan Greguška doplnil, že podľa informácií od žiadateľa sú verejné obstarávania nachystané, ale ešte nie 
sú spustené. Národné tenisové centrum v Bratislave stále spláca úver z roku 2003-2004 na výstavbu. Ak si pozrú 
členovia SR FNPŠ informácie prostredníctvom portálu Finstat sú dlhodobo v prevádzkovej strate, čiže sa nejedná 
o komerčný ziskový projekt. Záverom uviedol, že on a rovnako tak člen SR FNPŠ p. Michal Varmus sú v konflikte 
záujmov, keďže Slovenský tenisový zväz je majoritný akcionár Národného tenisového centra v Bratislave, čiže pri 
tomto uznesení nebudú hlasovať.  
 
Ďalším projektom v poradí sa prerokoval projekt „Výstavba viacúčelovej haly - Univerzitné športové centrum 
SAUŠ“. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie SR FNPŠ p. Radoslav Jenčuš zhrnul, že sa jedná o rozbehnutý 
projekt, ktorý dostal prvé finančné prostriedky od štátu. V rámci tohto projektu došlo k navýšeniu cien. Žiadateľ 
požaduje príspevok vo výške cca 970-tisíc EUR na dofinancovanie, pričom celková hodnota projektu je 4,6 mil. 
EUR. V ich prípade je možné hovoriť o skoro 80 %-nom spolufinancovaní, z toho asi 2 mil. EUR sú štátna dotácia, 
zvyšné finančné prostriedky sú z rozpočtu školy. Ak sa následne zjednotí názor ohľadom aplikácie pravidiel štátnej 
pomoci na tento projekt. Predmetný projekt by sa nemal posudzovať z hľadiska pravidiel štátnej pomoci, lebo je to 
súčasť školského zariadenia, ešte bude v tejto veci otázne, ako bude žiadateľ deklarovať výšku hospodárskej 
činnosti. Verejné obstarávanie má žiadateľ ukončené, pretože projekt už prebieha a pokiaľ by sa to muselo 
posudzovať z hľadiska pravidiel štátnej pomoci, ten projekt by nebolo možné podporiť, lebo by to bolo v rozpore so 
splnením stimulačného účinku. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ešte doplnil, že ide o rozostavanú stavbu, 
kde najskôr žiadali príspevok nad 1 mil. EUR, následne klesol pod milión EUR, tým pádom nebude potrebné 
predkladať projekt na posúdenie ÚHP. Ďalej uviedol, že primárne to má byť určené na vysokoškolskú výuku 
a vzdelávanie. Mal by tam hrať a pôsobiť volejbalový klub Slávia EU Bratislava. Podľa jeho názoru je to podobné 
ako iných projektoch, ktoré má SR FNPŠ podporiť tak, že zachraňuje projekty resp. vzniknutý stav, ktoré Fond na 
podporu športu nespôsobil. 
 
Ďalším z projektov, ktorý bol predmetom zasadnutia bol projekt „modernizácia Zimného štadióna Ondreja Nepelu“ 
v Bratislave. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš uviedol, že uznesenie k tomu 
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bodu má dve časti. Prvá časť sa týka zaradenia projektu do programu podporovaných projektov ŠINV a druhá časť 
sa týka schválenia poskytnutia príspevku na projekt. Ďalej uviedol, že Zimný štadión Ondreja Nepelu bol aj 
v pôvodnom zozname projektov ŠINV, ktorý bol schválený ešte v roku 2021 v Trnave, t. j. na takto širšom fóre, ale 
na dnešnom zasadnutí SR FNPŠ to môžeme oficiálne podporiť a hlasovaním ho zaradiť do aktuálneho zoznamu 
tzv. zásobníka ŠINV. Z dôvodu, že uvedený projekt nebol v tomto zozname ŠINV oficiálne zaradený, tak Fond na 
podporu športu od žiadateľa nežiadal formálnu prihlášku cez fnps.egrant ani žiadne potvrdenie. Príspevok, ktorý 
žiadateľ žiada, by mal byť pod milión EUR a podľa jeho informácií sa verejné obstarávania pripravujú a ešte 
neprebiehajú. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval za úvodné slovo a rovno uviedol, že v prípade 
hlasovania k tomuto bodu sa zdrží, lebo športová infraštruktúra je vo vlastníctve hlavného mesta Bratislava 
a v správe Správy telovýchovných a rekreačných zariadení hlavného mesta Bratislava (ďalej len „STARZ“), a teda 
sa podieľal na podkladoch a materiáloch k nemu. Ďalej informoval, že deň pred zasadnutím SR FNPŠ bol 
rozpustený ľad na zimnom štadióne, prebehol posledný deň prevádzky štadióna a projekt, ktorý sa týka využitia 
odpadového tepla za 110-tisíc EUR už je v procese, lebo to sa dá urobiť iba keď nie je prevádzka. Toto však nie je 
predmetom žiadosti o príspevok. Predmetom žiadosti je výmena osvetlenia, aby bolo energeticky výhodnejšie 
v tréningových halách A a B. Deň po zasadnutí SR FNPŠ by na to mala uplynúť lehota na koniec verejného 
obstarávania. Následne sú predmetom žiadosti veci, ktoré sa tykajú úpravy ľadovej plochy, kocky a serverov 
pre biometriu, pretože biometria je nefunkčná a kocka je v takom stave, že je otázne, či kvalifikácia 
na nadchádzajúce Olympijské hry bude môcť byť na Zimnom štadióne Ondreja Nepelu. Hlavné mesto Bratislava 
získalo dotáciu na jeho rekonštrukciu, po tom, čo boli schválené Majstrovstvá sveta v ľadovom hokeji na rok 2011, 
keď zachraňovalo de facto to, aby tu majstrovstvá sveta vôbec boli. Hlavné mesto Bratislava následne investovalo 
56 mil. EUR, aby sa to udialo a zaplatilo až v roku 2018 poslednú splátku za rekonštrukciu vo výške 6 mil. EUR. 
Za desať rokov bola hala v prevádzkovom zisku len raz, a to v roku 2017. Má za to, že predmetná investícia mala 
zabezpečiť financovanie vlastne Slovenského národného divadla športového, a je potreba zabezpečovať 
investíciami jeho udržateľnú prevádzku. Okrem dvoch majstrovstiev sveta v hokeji, tam boli aj majstrovstvá Európy 
v hádzanej, ktorá nemohli byť nikde inde, ako v Bratislave alebo Košiciach. Hlavné mesto Bratislava je vlastníkom 
zimného štadióna. Eviduje, že boli mediálne šumy o možnom predaji, ale rád by podotkol, že hlavné mesto 
Bratislava nemôže predať tento zimný štadión ani do konca ho celý prenajať v zmysle uzatvorenej dotačnej zmluvy 
so štátom, keďže v zmysle zmluvy to má totiž na 30 rokov zakázané a neexistuje ani žiadna formálna písomná 
žiadosť zo strany HC Slovan Bratislava na jeho odkúpenie. O slovo sa prihlásil podpredseda SR FNPŠ p. Gábor 
Asványi a prípadne kolegovia z SOŠV ho doplnia, že by pri tejto téme rád požiadal, ak sa jedná o schvaľovanie 
projektu ako ŠINV alebo schvaľovanie príspevku na projekt ŠINV, aby si povedali nejaký úzus v prípade agendy 
ŠINV sa nepoužívalo hlasovanie „per rollam“ ako nástroj na odsúhlasovanie. Podľa jeho názoru je to dosť vážna 
téma, ktorú je potrebné si širšie prerokovať a najlepšie osobne priamo na zasadnutí SR FNPŠ. V nadväznosti 
na prednesené sa o slovo prihlásil aj člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek a požiadal doplniť do už prerokovaného bodu 
č. 3 programu, týkajúceho sa hlasovania „per rollam“ č. 02/2023 zo dňa 24.05.2023, prečo členovia SR FNPŠ 
nehlasovali, aby to nevyzeralo, že si členovia SR FNPŠ neplnia povinnosti, že sú nečinní, že sa tomu nevenujú a 
teda uviesť dôvody, prečo tomu tak bolo. K prerokovanému projektu podotkol, že aj on zachytili z rôznych 
dostupných zdrojov informácie o možnom predaji Zimného štadióna Ondreja Nepelu, naposledy minulý 
týždeň a navrhol požiadať listom hlavné mesto Bratislava o písomné stanovisko, aby sme mali istotu, že niekomu 
nezhodnocujeme majetok predtým, ako sa prípadne predá. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan zareagoval ešte 
k spomínanému hlasovaniu „per rollam“ a vysvetlil, že to bolo na základe písomného dopytu, konkrétne listu zo 
strany primátorky mesta Skalica, ktorá potrebuje mať stanovisko k prípadnej podpore projektu výstavby 
multifunkčnej športovej haly v Skalici. On sám bude rád, keď bude akékoľvek rozhodnutie SR FNPŠ, či už áno 
alebo nie. Opätovne však ozrejmil postup, že zaradenie do tzv. zásobníka projektov ŠINV neznamená rozhodnutie 
o pridelení príspevku, ale že sa posúvajú veci v procese. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi sa ešte pristavil 
k prejednávanému zimnému štadiónu a listu na hlavné mesto Bratislava. V danom prípade uviedol, že SR FNPŠ 
rozumie národný význam Zimného štadióna Ondreja Nepelu a navrhuje oddeliť body v uznesení, na dnešnom 
zasadnutí SR FNPŠ ho len zaradia ako projekt ŠINV a predmetom ďalších týždňov bude schvaľovanie príspevku 
pre projekt, aby sa to za tento čas interne vykomunikovalo a počkajú si na stanovisko z hlavného mesta Bratislava, 
ktoré vyvráti vyjadrenia o predaji a následne môžu rokovať o schválení príspevku. Následne položil predsedovi SR 
FNPŠ p. Ladislavovi Križanovi otázku, či je s týmto postupom stotožnený, aby bol problém adresovať hlavnému 
mestu Bratislava takýto list, na čo predseda SR FNPŠ odpovedal, nech tak urobia. Zároveň podotkol, že je 
v konflikte záujmov, ale s navrhovaným riešením nemá problém, avšak doplnil nech sa takýto formálny list 
zrealizuje k ďalším dvom multifunkčným halám – Steel aréne a Národnému tenisovému centru v Bratislave. 
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Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš opätovne položil otázku vo vzťahu 
k nasledujúcim projektom a samotnému procesu pri projektoch ŠINV, aby si ujednotili spoločne procesný postup. 
Znamená a podľa toho sa reálne pripravia aj štandardizované pravidlá k projektom ŠINV, že zaradenie do zoznamu 
ŠINV ide o rezervovanie finančných prostriedkov – kapacity. V prípade Zimného štadióna Ondreja Nepelu ten bol 
v zozname ŠINV už predtým, čo podľa jeho názoru aj patrí medzi ŠINV, avšak v prípade spomínaných dvoch 
multifunkčných športových hál to je otázne, a to z dvoch dôvodov. Prvý dôvod, či po zaradení sa na dané projekty 
vyčlenia (rezervujú) finančné prostriedky, čo by aktuálne navrhovaný finančný plán zhoršil, keďže by sme boli cez 
rozpočet. Druhým dôvodom je otázka procesu a pokračovanie v projektoch, u ktorých nie je istota v nich pokračovať 
ďalej. Následne doplnil, že otázkou je, či sa zaradí medzi projekty ŠINV akýkoľvek projekt a potom bude SR FNPŠ 
rozhodovať o pridelení finančných prostriedkov alebo sa zaradí projekt a je to zodpovedné rozhodnutie, že sa 
podporí, ale bude to už len otázka mesiaca, dvoch, či pol roka a dôjde k samotnému schváleniu príspevku, nech je 
v tom jasno. O slovo sa prihlásil aj člen SR FNPŠ p. Lukáš Pitek a uviedol, že vníma zaradenie medzi projekty 
ŠINV už ako signál Fondu na podporu športu, že ráta s týmto projektom. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi 
informoval, že projekt mesta Skalica za SOŠV nie je v stave, že by to dnes zaradili medzi projekty ŠINV, potrebujú 
viac času, aby sa s tým oboznámili, vyvolať stretnutie, aby sa SOŠV mohlo lepšie porozumieť a pochopiť projekt. 
V prípade projektov Zimného štadióna Ondreja Nepelu a multifunkčnej športovej haly v Dunajskej Strede to už 
v rámci SOŠV majú odkomunikované. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan na to konto reagoval, že keď nám 
príde požiadavka od pani primátorky mesta Skalica, boli tam vtedy aj osobne, chce, aby sa dopyty posunuli 
dopredu. Súhlasil s tým, že na dnešnom zasadnutí SR FNPŠ sa projekt len prerokuje, bude rešpektovať akékoľvek 
rozhodnutie avšak by bol rád, aby prijala SR FNPŠ rozhodnutie a 30.06.2023 sa vedia posunúť.  
 
Následne viedli krátku diskusiu o procese zaraďovania projektov, o podávaní žiadostí na ÚHP, o zaraďovaní 
projektov radšej do zásoby, pretože iným schváleným projektom sa môžu zrušiť verejné obstarávania a finančné 
prostriedky sa tým pádom nemusia stihnúť v čase. Projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav 
Jenčuš v nadväznosti na diskusiu uviedol, že Fond na podporu športu chce dať peniaze už na vysúťažené projekty, 
ale musí to dať na posúdenie ÚHP, keď to ešte nie je vysúťažené a tu vnímal doteraz nesúlad. Vníma, že nie je 
zrejmá metodika ako systematicky postupovať, v zásade to môže byť aj chyba zákonodarcu, pred rozhodnutím 
máme požiadať ÚHP, tak sa žiadalo o stanovisko ÚHP, až keď to bolo skvele pripravené, ale to sa nepáči ÚHP, 
tak budeme hľadať nový model. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi má za to, že už sa proces kryštalizuje, 
príde žiadosť, rozhoduje sa o zaradení a aktuálne vníma, že sú tri projekty na rozhodnutí o zaradenie do ŠINV. 
Členovia SR FNPŠ za SOŠV si vedia predstaviť, že na dnešnom zasadnutí zaradia Zimný štadión Ondreja Nepelu 
a halu v Dunajskej Strede. V prípade športovej haly v Skalici sa potrebujú ešte bližšie zoznámiť s projektom. 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, ak to správne vnímal, že sa vyvolajú stretnutia o športovej hale 
v Skalici, následne sa o príspevku pre ňu bude hlasovať 30.06.2023. Ďalej vníma, že o multifunkčnej športovej hale 
v Dunajskej Strede sa dnes bude hlasovať o zaradení medzi projekty ŠINV, rovnako tak Zimný štadión Ondreja 
Nepelu a následne by sa hlasovalo o schválení príspevku aj v kontexte Steel arény a Národného tenisového centra 
v Bratislave až spolu 30.06.2023, pretože chcel, aby rovnaký list ako na hlavné mesto Bratislava išiel aj v kontexte 
týchto dvoch športových infraštruktúr. Následne prebehla krátka diskusia o tom, ktoré projekty ŠINV sa nakoniec 
dnes schvália, a ktoré projekty ŠINV až 30.06.2023 s tým výsledkom, že Národné tenisové centrum v Bratislave 
bude predmetom dnešného hlasovania podľa pôvodného zámeru. 
 
V rámci tohto bodu sa online pripojili členovia SR FNPŠ p. Miroslav Lažo, čím došlo k zmene kvóra členov 
SR FNPŠ prítomných na zasadnutí. 
 
Vzhľadom na to, že boli členovia SR FNPŠ už v plnom počte si členovia SR FNPŠ prešli pred hlasovaním postup 
ako sa bude hlasovať, akceptovanie spolufinancovania v zmysle už schválených žiadostí, potenciálne konflikty 
záujmov a proces, ktorý nastane po schválení uznesení, a to pripraviť rozhodnutie. V prípade mesta Prešov už 
smerovali k diskusii na uzavretie zmluvy, tam sú už všetky podklady. Zároveň je odkomunikované, že ak 
nevyčerpajú pridelený príspevok do konca roka, budú ho musieť vrátiť a podotkol, že o všetkých príspevkoch, 
o ktorých sa dnes bude hlasovať platí rovnaká podmienka – vyčerpať do konca roka pridelený príspevok. . 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu a o každom bode návrhu uznesenia 
samostatne. 
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Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 11/4/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave rozpracovanosti 
potenciálnych projektov športovej infraštruktúry národného významu, u ktorých je možnosť čerpania 
príspevku v roku 2023.  
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia nebol identifikovaný ani prednesený potenciálny konflikt záujmov 
podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde. Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu na základe predloženého hodnotenia štúdie uskutočniteľnosti 
Útvaru hodnoty za peniaze zo dňa 17.05.2023 a stanoviska Protimonopolného úradu SR k splneniu 
podmienok na poskytnutie štátnej pomoci ad hoc zo dňa 24.05.2023 schvaľuje podľa § 15a ods. 3 zákona 
o fonde poskytnutie príspevku na projekt podpory športu „Výstavba štadióna FUTBAL TATRAN ARÉNA 
v Prešove“ ako športovej infraštruktúre národného významu vo výške 4.828.236,96 EUR a poveruje 
predsedu správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku po predložení všetkých 
potrebných podkladov. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia nebol identifikovaný ani prednesený potenciálny konflikt záujmov 
podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde. Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 
3. Správna rada Fondu na podporu športu podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde schvaľuje poskytnutie 
príspevku na projekt podpory športu „Modernizácia Národného biatlonového centra Osrblie“ ako športovej 
infraštruktúre národného významu v maximálnej výške 615.442,44 EUR a poveruje predsedu správnej rady 
Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku po predložení všetkých potrebných podkladov. 
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Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Konflikt § 14 ods. 1 zákona o fonde: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia bol prednesený potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade predsedu 
SR FNPŠ p. Ladislava Križana, ktorý bol vylúčený z hlasovania vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, čím 
došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ hlasujúcich o predmetnom bode uznesenia. Správna rada FNPŠ hlasovala 
o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 
4. Správna rada Fondu na podporu športu podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde schvaľuje poskytnutie 
príspevku na projekt podpory športu „Modernizácia Plavárne Pasienky v Bratislave“ ako športovej 
infraštruktúre národného významu v maximálnej výške 981.015,- EUR a poveruje predsedu správnej rady 
Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku po predložení všetkých potrebných podkladov. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia bol prednesený potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade predsedu 
SR FNPŠ p. Ladislava Križana, člena SR FNPŠ p. Ivana Gregušku a člena SR FNPŠ p. Michala Varmusa, ktorí 
boli vylúčení z hlasovania vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, čím došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ 
hlasujúcich o predmetnom bode uznesenia. Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 
5. Správna rada Fondu na podporu športu podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde schvaľuje poskytnutie 
príspevku na projekt podpory športu „Modernizácia Národného tenisového centra v Bratislave“ ako 
športovej infraštruktúre národného významu v maximálnej výške 807.650,40 EUR a poveruje predsedu 
správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku po predložení všetkých 
potrebných podkladov. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 8 
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Za: 8 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia nebol identifikovaný ani prednesený potenciálny konflikt záujmov 
podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde. Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 
6. Správna rada Fondu na podporu športu podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde schvaľuje poskytnutie 
príspevku na projekt podpory športu „Výstavba Univerzitného športového centra SAUŠ / EUBA 
v Bratislave“ ako športovej infraštruktúre národného významu v maximálnej výške 970.000,- EUR 
a poveruje predsedu správnej rady Fondu na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku 
po predložení všetkých potrebných podkladov. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia bol prednesený potenciálny konflikt záujmov, a to v prípade predsedu 
SR FNPŠ p. Ladislava Križana, ktorý bol vylúčený z hlasovania vo veci podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde, čím 
došlo k zmene kvóra členov SR FNPŠ hlasujúcich o predmetnom bode uznesenia. Správna rada FNPŠ hlasovala 
o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 
7. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o príspevok na projekt 

podpory športu podľa § 15a zákona o fonde a rozhodla o zaradení projektu „Modernizácia Zimného 

štadióna Ondreja Nepelu v Bratislave“ do zoznamu projektov športovej infraštruktúry národného významu. 

Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 10 
 
Za: 10 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 

V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia nebol identifikovaný ani prednesený potenciálny konflikt záujmov 
podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde. Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
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8. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o príspevok na projekt 
podpory športu podľa § 15a zákona o fonde a rozhodla o zaradení projektu „Výstavba Multifunkčnej 
športovej haly v Dunajskej Strede“ do zoznamu projektov športovej infraštruktúry národného významu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
V rámci uvedeného bodu návrhu uznesenia nebol identifikovaný ani prednesený potenciálny konflikt záujmov 
podľa § 14 ods. 1 zákona o fonde. Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom bode návrhu uznesenia: 
 
9. Správna rada Fondu na podporu športu prerokovala a berie na vedomie doručenú žiadosť o príspevok 
na projekt podpory športu „Výstavba Multifunkčnej haly v Skalici“ podľa § 15a zákona o fonde 
a o zaradenie do zoznamu projektov športovej infraštruktúry národného významu. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
Po predmetnom hlasovaní ešte v rámci tohto bodu požiadal člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek, aby sa do odôvodnenia 
hlasovania „per rollam“, ktoré bolo prerokované v bode 3 programu tohto zasadnutia uviedli dôvody, ktoré zasielal 
e-mailom a avizoval to pred začiatkom zasadnutia SR FNPŠ, pre ktoré členovia SR FNPŠ nehlasovali. Na uvedené 
reagoval právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian s tým, že ak majú členovia SR FNPŠ nejaké dôvody, pre ktoré 
nehlasujú, zdržali sa alebo boli proti, aby sa tak každý k tomu vyjadril individuálne. Ako príklad uviedol e-mail, ktorý 
na základe spusteného hlasovania obdržal vo vyjadrení za viacerých „my sme“, z ktorého nebolo zrejmé, ktorých 
ďalších členov sa uvedenie dôvodov nehlasovania týkalo. Ak majú členovia SR FNPŠ teda nejaké dôvody, pokojne 
ich môžu uviesť aj v rámci tohto zápisu zo SR FNPŠ alebo nech individuálne doručia svoje odôvodnenie 
nehlasovania v dotknutom hlasovaní „per rollam“. Na uvedené reagoval predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan, 
ktorý navrhol diskusiu k dôvodom a zápisu presunúť do bodu programu s názvom „Rôzne“ a následne s členom 
SR FNPŠ p. Patrikom Hrbekom viedli diskusiu o tom, v ktorom bode to má byť zaradené, všetci členovia SR FNPŠ 
napokon súhlasili s presunom doplnenia odôvodnenia nehlasovania až na záver do bodu „Rôzne“ a zároveň aj 
doplnení do zápisu z hlasovania „per rollam“ č. 02/2023 zo dňa 24.05.2023.  
 

12. SCHVAĽOVANIE NÁVRHU NA VYHLÁSENIE VÝBEROVÉHO KONANIA NA RIADITEĽA FONDU 
NA PODPORU ŠPORTU PODĽA §10a ZÁKONA O FONDE 
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Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a uviedol, že bol pripravený materiál na 
vyhlásenie výberového konania na riaditeľa Fondu na podporu športu podľa § 10a zákona o fonde, ktorý bol 
prerokovaný s podpredsedom SR FNPŠ p. Gáborom Asványim aj s predsedom DR FNPŠ a generálnym riaditeľom 
sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrom Dedíkom. On sám sa snažil veľmi pozorne počúvať všetky výhrady, všetky 
pripomienky, aby tam boli zahrnuté. Za seba však vníma dva uzlové body. Na poslednom zasadnutí DR FNPŠ 
vnímal a rešpektuje požiadavku, aby sme sa v procese posunuli vpred. Poverením projektového manažéra 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša dočasným riadením kancelárie FNPŠ má za to, že sa 
v štandardnej práci posúvame vpred. Všetci však vychádzame z toho istého, ak tu bol problém s pôvodnými 
personalistami, bude mať túto agendu na starosti podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi aj s predsedom DR 
FNPŠ a generálnym riaditeľom sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrom Dedíkom, to prvé formálne sito. Ďalej je zhoda, 
že všetci členovia SR FNPŠ, ktorí majú právo hlasovať, budú členovia výberovej komisie. Otázka, ktorú zachytil, 
bola otázka zástupcu zamestnancov, ktorý tam má byť v rámci zákona a bola jemu adresovaná zo strany kancelárie 
FNPŠ. Ako uviedol, inak tam nevníma žiadnu otázku sporu. Termín stanovil do 21.07.2023 tak, aby sa začiatkom 
augusta prešli tieto procesy a mohli následne rozhodnúť. Následne odovzdal slovo podpredsedovi SR FNPŠ 
p. Gáborovi Asványimu, ktorý uviedol, že podklady k podmienkam návrhu na výberové konanie, ktoré členovia SR 
FNPŠ dostali, boli vypracované spoločne po generálnej dohode medzi ním a predsedom DR FNPŠ a generálnym 
riaditeľom sekcie športu MŠVVŠ SR p. Petrom Dedíkom. Ak bude výberové konanie vyhlásené, v obsahu sú 
zapracované pripomienky, ktoré za SOŠV dožadovali v tom procese. Druha fáza je ale to, že pokiaľ chce SR FNPŠ 
teraz vyhlásiť výberové konanie, nechce už traumatizovať SR FNPŠ, ale po dôkladnej analýze sa otvárajú ešte 
nejaké otázky. Sám požiadal projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša, aby pri 
prejednaní tohto bodu nebol prítomný na zasadnutí, pretože sa ho to týka a nechce ho stavať do nepríjemnej 
pozície. Má za to, že SR FNPŠ rozhodla o vymenovaní riaditeľa podľa zákona o fonde. Následne na základe 
podnetu predsedu SR FNPŠ p. Ladislava Križana zasadla DR FNPŠ a odporučila SR FNPŠ zrušiť proces 
výberového konania, ktorý SR FNPŠ odsúhlasila. Pointa je, že tam je právny akt, že SR FNPŠ rozhodla 
o vymenovaní riaditeľa, avšak o jeho odvolaní, ak ho chceli odvolať, musia postupovať v zmysle zákona o fonde. 
Má ďalej za to, že z pohľadu projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša ako 
účastníka procesu a z pohľadu jeho práv, môže vzniknúť pre Fond na podporu športu situácia, keď vypíšeme druhé 
výberové konanie, on sa prihlási, v tom výberovom konaní bude neúspešný a sa vráti k tomu späť, že síce SR 
FNPŠ výberové konanie zrušila, ale on bol raz vymenovaný a cíti sa nejakým spôsobom ukrivdený, a keď dá podnet 
na Fond na podporu športu a je jedna otázka, ak to bude mať právny aspekt, kto bude za to následne niesť 
zodpovednosť. Druhá otázka je, či môže SR FNPŠ vypísať výberové konanie bez toho, aby sme tú vec prerokovali, 
zvážili a mali k tomu nejakú správu, ktorá by bola podložená právnou analýzou, aby sme sa vyhli prípadnému 
sporu, ktorý môže Fond na podporu športu postihnúť v prípade, ak dá projektový manažér pre ŠINV kancelárie 
FNPŠ p. Radoslav Jenčuš podnet. Člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek sa prihlásil, aby doplnil uvedené, že SR FNPŠ 
prijala uznesenie a následne ho zrušili ako bežné uznesenie, pričom zákon o fonde presne predpisuje, z akých 
dôvodov môže byť riaditeľ odvolaný, a to konkrétne podľa §10 ods. 9 zákona o fonde. Vznikla teda právna otázka, 
či pri rušení dotknutého uznesenia nemali byť aj uvedene dôvody, pretože to nie je úplne obyčajné uznesenie. 
A navrhol, aby právne oddelenie kancelárie FNPŠ vypracovalo k tejto otázke právnu analýzu, aby sme v tom mali 
jasno, a aby sme sa chránili všetci aj predseda SR FNPŠ ako štatutár. Slova sa ujal aj člen SR FNPŠ p. Lukáš 
Pitek s ambíciou zjednodušiť to všetkým a zhrnul, že vymenovali projektového manažéra pre ŠINV kancelárie 
FNPŠ p. Radoslava Jenčuša 6 hlasmi za riaditeľa. Následne na základe odporúčania na odstránenie nedostatkov 
dala DR FNPŠ spätnú väzbu, aby sa SR FNPŠ pozrela na výberové konanie a SR FNPŠ, v nadväznosti na to 
prijala uznesenie, že ruší výberové konanie, pričom v zákone o fonde je presne taxatívne vymedzené dôvody, kedy 
zaniká výkon funkcie riaditeľa, čo vníma ako kľúčovú vec, ale pri rušení dotknutého uznesenia nebol moment 
rozhodnutia o jeho odvolaní. Podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi sa teda pýta ,čo sa bude diať, keď vypíšeme 
výberové konanie a projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš sa ozve. Člen SR FNPŠ 
p. Patrik Hrbek uviedol, že je potrebné sa baviť o právnej otázke, či sme uvedeným konaním neporušili zákon 
o fonde. Na základe uvedeného sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan ujal slova a zhrnul celý proces ako 
prebiehal od decembra 2022, kedy bežalo výberové konanie, nie všetci členovia SR FNPŠ boli členovia komisie. 
V rámci podmienok bolo dané, že komisia odporučí kandidátov na zasadnutie SR FNPŠ, a to urobila a neodporučila 
projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša. Následne SR FNPŠ čakala 
na zasadnutie do februára 2023, aby bola SR FNPŠ kompletná. Má však za to, že kandidátka, ktorá bola prvá 
v poradí, keby nás reálne žalovala, by mala vyššie šance uspieť v zmysle zákona č. 552/2003 Z. z. o výkone práce 
vo verejnom záujme ako projektový manažér pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša. Ďalej pokračuje, 
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že následne 6 hlasmi SR FNPŠ urobila rozhodnutie, ktoré nevychádzalo z odporúčania výberovej komisie a na to 
konto prijala DR FNPŠ odporúčanie , na základe čoho prišlo k revidovaniu rozhodnutia. Má za to, že sa zhodnú, 
že proces má viacero fáz, no boli sme už za týmto momentom. On je zodpovedný za nesplnenie uznesenia DR 
FNPŠ, ktorá bolo prijaté na jej zasadnutí v máji a chcel to na dnešnom zasadnutí vyriešiť. Reagoval podpredseda 
SR FNPŠ p. Gábor Asványi, že neexistuje interne žiadna správa, ktorou je podložené toto vyjadrenie. Člen SR 
FNPŠ p. Branislav Tréger odporučil, že on by to dal právnikovi, ktorý sa špecializuje na pracovnoprávne vzťahy, 
nech vypracuje analýzu a s právnym posúdením stavu. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan uviedol, že návrh 
urobil a chce, aby sa hlasovalo, a či sa to príjme alebo nie už bude závisieť od výsledku hlasovania. Na poslednom 
zasadnutí SR FNPŠ poverila projektového manažéra pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslava Jenčuša, on sa len 
snaží stav zlegalizovať. Ak SR FNPŠ rozhodne, že sa nebude vypisovať opätovné výberové konanie, on už nemá 
viac čo urobiť, pretože sa snaží hľadať konsenzus. Ľudsky ho to neteší, pretože s touto vecou je konfrontovaný 
prvý raz a keby to s ním otvorili skôr, mohli to prebrať aj s predsedom DR FNPŠ a generálny riaditeľom sekcie 
športu MŠVVŠ SR p. Petrom Dedíkom. Materiály a návrhy sa zasielajú týždeň vopred, neriešme to na poslednú 
chvíľu. Chce byť predvídateľný a ani on so všetkým nesúhlasil, ale snaží sa hľadať dohodu. Člen SR FNPŠ p. Patrik 
Hrbek porozumel predneseným veciam ale opätovne uviedol, nech sa vypracuje analýza a budú v tom mať všetci 
jasno a bude to vyriešené. Záverom ešte podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi podotkol, že predložili dve 
právne analýzy k tejto veci, avšak DR FNPŠ sa uzniesla a len urobila odporúčanie, do dnešného dňa preto nevedia, 
či bol porušený zákon a nevedia ani vysvetlenia, iné ako odporúčanie. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 12/4/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh na vyhlásenie výberového konania na riaditeľa 
Fondu na podporu športu podľa §10a zákona o fonde. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 4 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 7 (Hrbek, Asványi, Dráb, Pitek, Krnáč, Tréger, Lažo) 
 
Uznesenie nebolo prijaté. 

 
Po hlasovaní navrhol člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek, aby uznesením SR FNPŠ zaviazala predsedu SR FNPŠ 

p. Ladislava Križana, aby spolu s právnym oddelením kancelárie FNPŠ vypracovali právnu analýzu ohľadom 

možného porušenia zákona o fonde, a to konkrétne § 10a ods. 9. V nadväznosti na to, predseda SR FNPŠ 

p. Ladislav Križan požiadal člena SR FNPŠ p. Patrika Hrbeka, aby naformuloval presný text návrhu uznesenia 

a zároveň poprosil, že keď je takáto vec, aby sa to neriešilo týmto spôsobom. Člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek odvetil, 

že žiaden predpis neukladá, že majú návrhy posielať dopredu vypracované a začal formulovať návrh. Právnik 

kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian odporučil, aby sa to naviazalo na konkrétne uznesenie, ktorého sa to týka 

a návrh z pléna bol, že pokojne aj na celý proces výberového konania. Právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian 

doplnil prečo sa zaviedol úzus, pre ktorý sa uznesenia a návrhy zasielajú dopredu, aby sa s nimi mohli členovia SR 

FNPŠ včas oboznámiť a vyjadriť sa k nim dopredu a uviedol, že dôvodom je spružnenie priebehu zasadnutí SR 

FNPŠ a bol priestor na diskusiu. Chápe, že to niekedy vyplynie zo situácie aká bola aktuálne, čomu sa nebráni, 
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avšak uviedol príklad z minulého zasadnutia SR FNPŠ, kedy sa kreoval návrh až na zasadnutí a pre kontext 

situácie bol zapísaný nesprávne. Člen SR FNPŠ p. Patrik Hrbek si však naďalej nemyslí, že to treba posielať 

dopredu, nevyplýva to zo žiadneho predpisu ani rokovacieho poriadku, na to sa stretávajú, aby diskutovali o tom 

a kreovali uznesenia priamo na zasadnutí SR FNPŠ, ako je to podľa neho bežné vo všetkých orgánoch, športových 

organizáciách, súkromnom sektore ale rozumie tomu uvedenému praktickému hľadisku. Člen SR FNPŠ 

p. Branislav Tréger vysvetlil členovi SR FNPŠ p. Patrikovi Hrbekovi, že v takýchto vážnych veciach by sa návrhy 

mali písomne včas doručovať. Následne sa viedla krátka diskusia o tom, kto by mal vypracovať dotknutú analýzu. 

Právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian uviedol, že sa k tomu nikdy nevyjadroval a ani teraz sa nebude k tomu 

vyjadrovať nejak dopodrobna, avšak ak dostane právne oddelenie kancelárie FNPŠ pokyn, že to má vypracovať, 

zaručil svoju objektivitu v tejto veci, aj napriek tomu, že bol v procese účastný, ale tiež sa prikláňa k tomu, aby sme 

požiadali externú advokátsku kanceláriu v oblasti pracovného práva, aby sa nezávisle vyjadrila na základe vopred 

schváleného skutkového stavu. Následne sa viedla diskusia k úprave návrhu uznesenia, aby bolo zrejmé, že sa 

samotné vypracovanie analýzy sa neukladá právnemu oddeleniu kancelárie FNPŠ, ale zodpovedá to názorovej 

zhode o vypracovanie stanoviska externou advokátskou kanceláriou. Zároveň člen SR FNPŠ p. Branislav Tréger 

dodal, že externá advokátska kancelária nám vypracuje posudok, ktorý sa nebude spochybňovať, a preto dúfa, že 

nebudeme robiť „proti-posudok“, že príde právny názor a následne sa bude robiť proti-názor, lebo sa s tým nebude 

niekto stotožňovať. Má za to, že sú tu v zbore, zhoda by mala panovať na 90 %, a keď právna analýza príde a bude 

z jej obsahu vyplývať, že je to zlé a vypíšte nové výberové konanie, že nikto nepovie iné a všetci 11 členovia SR 

FNPŠ zdvihnú ruku. 

Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu uznesenia zo strany členov SR FNPŠ, ani návrhy úpravy 
uznesenia, predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode uznesenia. 
 

Uznesenie č. 12/4/2023 
 
2. Správna rada Fondu na podporu športu zaväzuje predsedu SR FNPŠ, aby dal vypracovať spolu 
s právnym oddelením kancelárie FNPŠ právnu analýzu ohľadom možného porušenia ustanovenia § 10a 
zákona o fonde s prihliadnutím na prijaté uznesenie č. 14/2/2023 SR FNPŠ zo dňa 09.03.2023. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 
Prítomní: 11 
 
Za: 7 
 
Proti: 1 (Križan) 
 
Zdržali sa hlasovania: 3 (Varmus, Greguška a Šaradín) 
 
Uznesenie bolo prijaté. 

 
Odôvodnenie hlasovania predsedu SR FNPŠ p. Ladislav Križan: Rešpektuje rozhodnutie SR FNPŠ 
o nevyhlásení výberového konania a chce z hľadiska tých zodpovedností už len podotknúť, že projektový manažér 
pre ŠINV kancelárie FNPŠ p. Radoslav Jenčuš je dočasne poverený vykonávaním funkcie v nevyhnutnom rozsahu, 
nemáme obsadenú túto pozíciu a ohrozuje to a bude to ohrozovať činnosť Fondu na podporu športu.  
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13. PREROKOVANIE NÁVRHU PLÁNU ZASADNUTÍ SPRÁVNEJ RADY FONDU NA PODPORU ŠPORTU 
NA 2. POLROK ROKA 2023 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan otvoril predmetný bod programu a odovzdal slovo právnikovi kancelárie 
FNPŠ p. Michalovi Fabianovi ako spracovateľovi materiálu. Právnik kancelárie FNPŠ p. Michal Fabian krátko 
informoval, že hlavným dôvodom zaradenia predmetného bodu do programu je predloženie návrhu plánu zasadnutí 
SR FNPŠ na 2. polrok roka 2023 (ďalej len „plán zasadnutí“) na jeho schválenie, aby sa zasadnutia SR FNPŠ 
uskutočňovali v zmysle vopred schváleného plánu zasadnutí pre zabezpečenie kontinuity a systematickosti 
jednotlivých procesov v rámci Fondu na podporu športu a nastavenia úloh na 2. polrok roka 2023. Pri príprave 
návrhu plánu zasadnutí kancelária Fondu na podporu športu prihliadala na dodržanie zákonnej povinnosti 
upravenej v § 7 ods. 3 zákona o fonde a dohodnutý úzus pri kreovaní návrhov termínov zasadnutí SR FNPŠ 
založenej na mesačnej periodicite. 
 

 
 
Následne si vzal slovo opäť predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a uviedol, že na dnešnom zasadnutí návrh 
plánu zasadnutí iba prerokujú a na plánovanom zasadnutí SR FNPŠ dňa 30.06.2023 ho predloží na schválenie 
s tým, nech si plán zasadnutí členovia SR FNPŠ dovtedy prejdú kvôli dovolenkám a iným povinnostiam, či im 
nebudú termíny kolidovať. Zároveň upriamil pozornosť na to, že ďalšie zasadnutie SR FNPŠ sa uskutoční dňa 
30.06.2023, a keď sa hlási zmena termínu, snaží sa vychádzať v ústrety, ale že je potrebné brať ohľad aj 
na kolegov z kancelárie FNPŠ, ktorí majú naplánované aj iné povinnosti. Následne sa viedla krátka diskusia, že 
niektorým členom SR FNPŠ nevyhovoval najbližší termín zasadnutia, že si to neuvedomili v čase, kedy sa plán 
schvaľoval. Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa teda opýtal na alternatívny návrh termínu. O slovo požiadala 
koordinátorka procesov a projektová manažérka kancelárie FNPŠ p. Silvia Ondrejčáková a uviedla, že zákonná 
lehota 90 dní v prípade vydania rozhodnutia k výzve č. 2022/002 uplynie až 17.07.2023, preto v prípade zmeny 
termínu navrhla zvážiť stanovenie radšej neskoršieho termínu ako skoršieho. Z následnej diskusie napokon 
vyplynula zhoda na ponechaní pôvodného termínu zasadnutia dňa 30.06.2023 a k plánu zasadnutí na druhý polrok 
sa vrátia na danom zasadnutí SR FNPŠ. 
 
Nakoľko neboli žiadne ďalšie otázky k predmetnému bodu programu zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR 
FNPŠ p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnom bode programu. 
 
 
Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 13/4/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie predložený plán zasadnutí správnej rady Fondu 
na podporu športu na 2. polrok roka 2023. 
 
Hlasovanie o návrhu: 
 

Zasadnutie 

správnej rady 

Termín 

zasadnuti

a správnej 

rady 

Termín 

na predkladani

e materiálov 

Kreovanie 

programu 

na porade 

predsedu 

Odsúhlasenie 

návrhu 

materiálov 

na porade 

predsedu 

 

42. 10.08.2023 03.08.2023 26.07.2023 02.08.2023  

43. 14.09.2023 07.09.2023 30.08.2023 06.09.2023  

44. 12.10.2023 05.10.2023 27.09.2023 04.10.2023  

45. 09.11.2023 02.11.2023 24.10.2023 31.10.2023  

46. 14.12.2023 07.12.2023 29.11.2023 06.12.2023  
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Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0 
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 
14. RÔZNE 
 
Bod programu uviedol predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan a vyzval členov SR FNPŠ, ak majú nejaké podnety 
na diskusiu, aby ich prezentovali v rámci tohto bodu a mohli o nich spoločne diskutovať.  
 
Ako prvý sa slova ujal člen SR FNPŠ p. Miroslav Dráb, ktorý sa ako zástupca Slovenského paralympijského výboru 
v SR FNPŠ vyjadril k slávnostným otváraniam jednotlivých športovísk, ktorých sa zúčastnil a k stavu 
bezbariérovosti jednotlivých športovísk. Podľa toho, čo pomaličky pozisťoval ohľadom otváraní ihrísk a hál sa ako 
zástupca Slovenského paralympijského výboru bude chcieť zúčastňovať každého otvorenia. Nezachádzal 
do konkrétností, zhrnul to všeobecne. Uviedol, že sa urobilo ihrisko, do neho však ani poriadny bezbariérový vstup, 
ani bezbariérová toaleta v blízkosti. Žiadateľ síce žiadal príspevok len na to športovisko, ale patrí k tomu základná 
škola, ktorá nie je vôbec bezbariérová a nemohli ani zavolať zdravotne znevýhodnenú reprezentantku, pretože by 
sa pomaly ani na to športovisko nedostala. Ďalším príkladom boli telocvične, v prípadoch ktorých sa stavajú šatne 
napr. na poschodiach a na prízemí žiadna. Za neho teda tie projekty nie sú pripravené dobre pre tú funkčnosť, 
bezbariérovosť. Zároveň vyjadril pochvalu pre kanceláriu FNPŠ, pretože z každej strany, od starostov a primátorov 
počúval, že vnímajú Fond na podporu športu pozitívne, a že kancelária FNPŠ funguje veľmi dobre a je aktívna, 
odpovede na dopyty dostavajú a všetko je na úrovni. Záverom k svojmu príspevku vyjadril návrh, aby boli 
do budúcna v ďalších výzvach tvrdší, čo sa týka kritérií bezbariérovosti a vyžadovania splnenia týchto podmienok. 
Na uvedené krátko reagoval podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi, ktorý súhlasil, že toto kritérium nie je ešte 
úplne optimálne, ale po ukončení hodnotenia výzvy č. 2022/002 má v pláne, že si to celé zhrnú a dajú dokopy tak, 
aby sa to mohlo v budúcnosti exaktne posudzovať. 
 
Predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan si vzal slovo a opäť pripomenul, že prišlo pozvanie na otvorenie Športovej 
haly „Stará jazdiareň“ do Košíc a bol by rád, keby sa tam zúčastnili členovia SR FNPŠ v čo najväčšom počte. 
Ideálne by bolo, keby išli deň vopred a porozprávali sa spoločne o tom, v akom reálnom stave je plaváreň, ako 
nad tým celým uvažujú aj vo vzťahu k Steel aréne. Zároveň smerom k dnešnému zasadnutiu je rád, že väčšinu 
vecí prijali jednohlasne, chce poďakovať kolegom z kancelárie FNPŠ, a to nielen kvôli  administratívnej formálnej 
kontrole žiadostí predložených v rámci výzvy č. 2022/002, pretože odvádzajú vynikajúcu prácu. Zároveň požiadal 
všetkých členov SR FNPŠ, aby boli prítomní na zasadnutí dňa 30.06.2023, keďže je naplánované schvaľovanie 
rozhodnutí o poskytnutí príspevkov na projekt podpory športu v rámci výzvy č. 2022/002. Ďalej uviedol, aby 
kontaktovali a doručili koordinátorke procesov a projektovej manažérke kancelárie FNPŠ p. Silvii Ondrejčákovej 
prípadné plány dovoleniek počas mesiacov júl-august, aby bolo možné naplánovať zasadnutie. Na záver informoval 
členov SR FNPŠ, že počas jeho dovolenky v júli ho bude zastupovať podpredseda SR FNPŠ p. Gábor Asványi. 
 
Člen SR FNPŠ p. Ivan Greguška sa iba krátko dotázal, či Štatút Fondu na podporu športu bude predmetom 
schvaľovania na zasadnutí dňa 30.06.2023, na čo mu nebolo kladne odpovedané. 
 
V krátkej diskusii sa členovia SR FNPŠ aj v nadväznosti na prednesené požiadavky člena SR FNPŠ p. Patrika 
Hrbeka zhodli spolu aj s právnikom kancelárie FNPŠ, že v priebehu týždňa individuálne adresujú e-mailom svoje 
odôvodnenie, pre ktoré nehlasovali, aby sa to uviedlo do zápisnice a zápisu z hlasovania „per rollam“.  
 
Odôvodnenie neúčasti podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora Asványiho na hlasovaní „per rollam“ č. 02/2023 
zo dňa 24.05.2023: 
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1. Nástroj hlasovania per rollam sa používa v prípade neodkladných situácií. Hlasovanie o zaradení týchto 
projektov do národnej športovej infraštruktúry nie je neodkladnou záležitosťou. Uvádzam dva dôvody 
na podporu tohto tvrdenia. Po prvé, nejde o hlasovanie o pridelení finančných prostriedkov, takže 
neovplyvňujeme realizáciu týchto projektov. Po druhé, riadne zasadnutie správnej rady je plánované 
o niekoľko dní. 

2. Nie sme  dohodnutí na tom, koľko hlasov je potrebných na schválenie navrhovaných projektov. 
Podľa môjho názoru je potrebných na schválenie osem hlasov zo správnej rady, ale existujú aj názory, že 
stačí nadpolovičná väčšina. Toto môže vniesť určitú neistotu do procesu a výsledok hlasovania by neskôr 
mohol byť spochybnený, ak predtým nebude stanovené jasné usmernenie. 

3. V neposlednom rade, správna rada ešte neprerokovala ani neschválila konkrétnu sumu, ktorú navrhuje 
vláde SR vyčleniť na budúce obdobie pre účely rozvoja národnej športovej infraštruktúry. Táto skutočnosť 
môže ovplyvniť objektívne rozhodovanie pri schvaľovaní nových projektov národného významu. Je 
potrebné mať na pamäti, že zástupcovia všetkých projektov, ktoré zaradíme do kategórie národnej 
športovej infraštruktúry, si budú nárokovať na finančný príspevok v okamihu, keď budú tieto projekty 
pripravené na realizáciu. Tieto projekty by tak mali byť zaistené účelovým financovaním. 

Na záver by som chcel zdôrazniť, že týmto prístupom v tomto momente nezamietam žiaden z uvedených projektov. 
Na nasledujúcom zasadnutí by som rád inicioval diskusiu a vypočul si názory všetkých členov. SOŠV berie všetky 
projekty na vedomie a budem pripravený vyjadriť sa k nim počas zasadnutia. Mojím cieľom je hľadať optimálne 
riešenia, ktoré budú zlučiteľné so záujmami SOŠV, pričom nechcem prehliadnuť ani vaše strategické postoje 
v danej oblasti. 
 
Odôvodnenie neúčasti člena SR FNPŠ p. Patrika Hrbeka na hlasovaní „per rollam“ č. 02/2023 zo dňa 
24.05.2023: Plne súhlasím so stanoviskom podpredsedu SR FNPŠ p. Gáborom Asványim a uvedenými dôvodmi, 
a preto rovnako nebudem hlasovať per rollam o predložených uzneseniach. 
 
Odôvodnenie neúčasti člena SR FNPŠ p. Miroslava Laža na hlasovaní „per rollam“ č. 02/2023 zo dňa 
24.05.2023: Súhlasím so stanoviskom podpredsedu SR FNPŠ p. Gábora Asványiho a dôvodmi, preto nebudem 
hlasovať per rollam o predložených uzneseniach. Odôvodnenie: 

1. Nie je vyjasnená otázka o tom, koľko hlasov je potrebných na schválenie navrhovaných projektov. 
Podľa nášho názoru je potrebných na schválenie osem hlasov členov správnej rady, ale existujú aj názory, 
že stačí nadpolovičná väčšina. Toto môže vniesť určitú neistotu do procesu a výsledok hlasovania by 
neskôr mohol byť spochybnený, ak predtým nebude stanovené jasné usmernenie. 

2. Správna rada ešte neprerokovala, ani neschválila konkrétnu sumu, ktorú navrhuje vláde SR vyčleniť 
na budúce obdobie pre účely rozvoja národnej športovej infraštruktúry. Táto skutočnosť môže ovplyvniť 
objektívne rozhodovanie pri schvaľovaní nových projektov národného významu. Je potrebné mať 
na pamäti, že zástupcovia všetkých projektov, ktoré zaradíme do kategórie národnej športovej 
infraštruktúry, si budú nárokovať na finančný príspevok v okamihu, keď budú tieto projekty pripravené na 
realizáciu. Tieto projekty by tak mali byť zaistené účelovým financovaním. 

 
Odôvodnenie neúčasti člena SR FNPŠ p. Jozefa Krnáča na hlasovaní „per rollam“ č. 02/2023 zo dňa 
24.05.2023: Súhlasím s názorom pána Gábora Asványiho prečo by sme o tejto záležitosti nemali hlasovať 
per rollam. Dôvody zhrnul aj pán Hrbek. Plne sa s týmito argumentami stotožňujem. 
 
 
Záverom predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan sa v krátkosti poznamenal, že zápisy zo zasadnutí SR FNPŠ sú 
veľmi rozsiahle, ale zároveň sú verné, že tam nie je záujem niečo skresľovať , práve naopak, lebo sú to vyjadrenia 
členov SR FNPŠ. 
 
Nakoľko po vzájomnej diskusii neboli žiadne ďalšie otázky zo strany členov SR FNPŠ, predseda SR FNPŠ 
p. Ladislav Križan navrhol hlasovať o predmetnej časti bodu programu. 
 

 



 41 

Správna rada FNPŠ hlasovala o nasledovnom návrhu uznesenia: 
 

Uznesenie č. 14/4/2023 
 
1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 
 
Hlasovanie o návrhu:  
 
Prítomní: 11 
 
Za: 11 
 
Proti: 0  
 
Zdržali sa hlasovania: 0 
 
Uznesenie bolo prijaté jednomyseľne. 
 
 

Na záver zasadnutia sa predseda SR FNPŠ p. Ladislav Križan poďakoval prítomným členom SR FNPŠ 

za konštruktívny a bezproblémový priebeh zasadnutia SR FNPŠ, a všetkým zaželal pekný zvyšok dňa.  

 

 

 

Ladislav Križan      Silvia Ondrejčáková 
predseda správnej rady FNPŠ koordinátorka procesov a projektová manažérka 

kancelárie FNPŠ 

 

 

 

Michal Fabian 
zapisovateľ, právnik kancelárie FNPŠ 
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Uznesenia prijaté na zasadnutí Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 08. júna 2023:  

 

Uznesenie č. 1/4/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje nezverejňovať zvukový záznam alebo jeho časti zo zasadnutia 

správnej rady Fondu na podporu športu v zmysle § 7 ods. 6 zákona o fonde. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh programu zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 2/4/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 3/4/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie o výsledkoch hlasovania „per rollam“ v čase 

medzi riadnymi zasadnutiami správnej rady Fondu na podporu športu. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 4/4/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informácie od predsedu správnej rady Fondu 

na podporu športu od jej posledného zasadnutia. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 5/4/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje návrh na zmenu a doplnenie zásad o poskytnutí mimoriadnej 

podpory v súlade s pripomienkami Protimonopolného úradu SR. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 6/4/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie prehľad o poskytnutých finančných prostriedkoch a 

schvaľuje návrh vyúčtovania príspevkov a poskytnutých finančných prostriedkov Ministerstvom školstva, vedy, 

výskumu a športu SR. 
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T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 

Uznesenie č. 7/4/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie stanovisko dozornej rady Fondu na podporu športu 

k návrhu Výročnej správy a účtovnej závierky Fondu na podporu športu za rok 2022 prijaté uznesením č. 3/3/2023 

DR FNPŠ zo dňa 19.05.2023.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje  

a) Výročnú správu Fondu na podporu športu za rok 2022 a  

b) účtovnú závierku Fondu na podporu športu za rok 2022 overenú audítorom. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 8/4/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2020/001. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektu „Krytá plaváreň 

Lučenec“ v rámci žiadosti č. 69 (mesto Lučenec) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2020/001 

a upozorňuje prijímateľa na konečný termín čerpania príspevku na projekt podpory športu stanovený výzvou 

do 31.12.2023. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave projektu „Modernizácia 

ihriska pri III. ZŠ“ v rámci žiadosti č. 152 (mesto Svidník) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 

2020/001 a upozorňuje prijímateľa na konečný termín čerpania príspevku na projekt podpory športu stanovený 

výzvou do 31.12.2023. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú výpoveď Zmluvy o príspevku na projekt 

podpory športu č. Z-2020/001-14 prijímateľa mesto Bojnice (žiadosť č. 14) v rámci výzvy na predkladanie žiadostí 

o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2020/001. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 9/4/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave schválených žiadostí 

o poskytnutie príspevku na projekt podpory športu v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ 

č. 2021/004. 
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2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu projektu v rámci žiadosti č. 147 

(mesto Sabinov) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu 

„Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004 a schvaľuje žiadosť čiastočne 

(iba v časti zmeny technológie chladenia). 

3. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu rozpočtu projektu v rámci žiadosti 

č. 19 (mesto Nové Zámky) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci 

programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004 a rozhodla, že žiadosť 

schvaľuje. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie žiadosť o zmenu projektu v rámci žiadosti č. 17 (mesto 

Čadca) predloženej v rámci výzvy na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, 

rekonštrukcia a modernizácia športovej infraštruktúry“ číslo: 2021/004 a rozhodla, že žiadosť schvaľuje. 

 
Uznesenie č. 10/4/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave formálnej kontroly 

predložených žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 

športovej infraštruktúry“ číslo: 2022/002.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hodnotenia postúpených 

žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia športovej 

infraštruktúry“ číslo: 2022/002. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu schvaľuje navýšenie pôvodnej sumy alokovanej na výzvu 

na predkladanie žiadostí o poskytnutie príspevku v rámci programu „Výstavba, rekonštrukcia a modernizácia 

športovej infraštruktúry“ č. 2022/002 uznesením prijatým hlasovaním per rollam č. 11/2022 SR FNPŠ, a to o 15,4 

mil. EUR, pričom navýšená alokácia predstavuje sumu vo výške 33 mil. EUR.  

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 11/4/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu informáciu o aktuálnom stave rozpracovanosti potenciálnych projektov 

športovej infraštruktúry národného významu, u ktorých je možnosť čerpania príspevku v roku 2023.  

2. Správna rada Fondu na podporu športu na základe predloženého hodnotenia štúdie uskutočniteľnosti Útvaru 

hodnoty za peniaze zo dňa 17.05.2023 a stanoviska Protimonopolného úradu SR k splneniu podmienok 

na poskytnutie štátnej pomoci ad hoc zo dňa 24.05.2023 schvaľuje podľa § 15a ods. 3 zákona o fonde poskytnutie 

príspevku na projekt podpory športu „Výstavba štadióna FUTBAL TATRAN ARÉNA v Prešove“ ako športovej 

infraštruktúre národného významu vo výške 4.828.236,96 EUR a poveruje predsedu správnej rady Fondu 

na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku po predložení všetkých potrebných podkladov. 

3. Správna rada Fondu na podporu športu podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde schvaľuje poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu „Modernizácia Národného biatlonového centra Osrblie“ ako športovej infraštruktúre 

národného významu v maximálnej výške 615.442,44 EUR a poveruje predsedu správnej rady Fondu na podporu 

športu uzatvorením zmluvy o príspevku po predložení všetkých potrebných podkladov. 

4. Správna rada Fondu na podporu športu podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde schvaľuje poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu „Modernizácia Plavárne Pasienky v Bratislave“ ako športovej infraštruktúre národného 

významu v maximálnej výške 981.015,- EUR a poveruje predsedu správnej rady Fondu na podporu športu 

uzatvorením zmluvy o príspevku po predložení všetkých potrebných podkladov. 
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5. Správna rada Fondu na podporu športu podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde schvaľuje poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu „Modernizácia Národného tenisového centra v Bratislave“ ako športovej infraštruktúre 

národného významu v maximálnej výške 807.650,40 EUR a poveruje predsedu správnej rady Fondu na podporu 

športu uzatvorením zmluvy o príspevku po predložení všetkých potrebných podkladov. 

6. Správna rada Fondu na podporu športu podľa § 15a ods. 2 zákona o fonde schvaľuje poskytnutie príspevku 

na projekt podpory športu „Výstavba Univerzitného športového centra SAUŠ / EUBA v Bratislave“ ako športovej 

infraštruktúre národného významu v maximálnej výške 970.000,- EUR a poveruje predsedu správnej rady Fondu 

na podporu športu uzatvorením zmluvy o príspevku po predložení všetkých potrebných podkladov. 

7. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o príspevok na projekt podpory 

športu podľa § 15a zákona o fonde a rozhodla o zaradení projektu „Modernizácia Zimného štadióna Ondreja Nepelu 

v Bratislave“ do zoznamu projektov športovej infraštruktúry národného významu a podľa § 15a ods. 2 zákona 

o fonde. 

8. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie doručenú žiadosť o príspevok na projekt podpory 

športu podľa § 15a zákona o fonde a rozhodla o zaradení projektu „Výstavba Multifunkčnej športovej haly 

v Dunajskej Strede“ do zoznamu projektov športovej infraštruktúry národného významu. 

9. Správna rada Fondu na podporu športu prerokovala a berie na vedomie doručenú žiadosť o príspevok na projekt 

podpory športu „Výstavba Multifunkčnej haly v Skalici“ podľa § 15a zákona o fonde a o zaradenie projektu 

do zoznamu projektov športovej infraštruktúry národného významu. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 12/4/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu neschvaľuje návrh na vyhlásenie výberového konania na riaditeľa Fondu 

na podporu športu podľa §10a zákona o fonde. 

2. Správna rada Fondu na podporu športu zaväzuje predsedu SR FNPŠ, aby dal vypracovať spolu s právnym 

oddelením kancelárie FNPŠ právnu analýzu ohľadom možného porušenia ustanovenia § 10a zákona o fonde 

s prihliadnutím na prijaté uznesenie č. 14/2/2023 SR FNPŠ zo dňa 09.03.2023.  

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 
Uznesenie č. 13/4/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie predložený plán zasadnutí správnej rady Fondu 

na podporu športu na 2. polrok roka 2023. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 

 

Uznesenie č. 14/4/2023 SR FNPŠ: 

1. Správna rada Fondu na podporu športu berie na vedomie diskusné príspevky členov SR FNPŠ. 

T: ihneď 

Z: Ladislav Križan 



 

Fond na podporu športu 

Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 

IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 

e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

 

Správna rada 
Fondu na podporu športu 

 
Dátum:    08. jún 2023 

Miesto konania: sídlo Fondu na podporu športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava  
(sála č. 1) 

Priezvisko a meno             Podpis 

Križan Ladislav  

Asványi Gábor  

Krnáč Jozef  

Pitek Lukáš  

Dráb Miroslav  

Šaradín Dušan  

Greguška Ivan  

Tréger Branislav  

Varmus Michal  

Hrbek Patrik online 

Lažo Miroslav online 

 



 

Fond na podporu športu 
Príkopova 3255/6, 831 03 Bratislava – mestská časť Nové Mesto 
IČO: 52846059, DIČ: 2121173307 
e-mail: office@fnps.sk, www.fnps.sk 

PREZENČNÁ LISTINA 

POZVANÍ, HOSTIA A PRÍSEDIACI 

 

Zasadnutie Správnej rady Fondu na podporu športu dňa 08.06.2023 v sídle Fondu na podporu 
športu, Príkopova 6, 831 03 Bratislava (sála č. 1) 

Číslo Priezvisko a meno Podpis 

1. Dedík Peter 
(predseda DR FNPŠ) 

 

2. Jenčuš Radoslav  

3. Antolová Lucia  

4. Fabian Michal  

5. Noga Michal  

6. Ondrejčáková Silvia  

7. Tvrdoň Jozef  

8.   


